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DO CHLUMČAN SE VRACÍ 
LÉKÁRNA
CHLUMČANY MAJÍ 
MODERNÍ SBĚRNÝ DVŮR

ROZŠÍŘENÍ 
MATEŘSKÉ ŠKOLY  
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CHLUMČANY BUDUJÍ 
PARK SV. ANNY 
HŘBITOV MÁ NOVĚ 
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ZPRÁVA STAROSTKY
Vážení spoluobčané,
	 čtyři	roky	jsou	pro	starostku	opravdu	moc	krátké.	Co	se	povede	
za	čtyři	 roky?	Připravit	projekty,	u	některých	začít	 s	 realizací	
a	když	máte	opravdu	štěstí,	tak	jich	pár	dokončíte.	Posuďte	sami,	
jestli	 jsme	 zaháleli.	 Začnu	 dokončenými	 akcemi	 -	 přístavba	
domu	 s	 pečovatelskou	 službou,	 komunikace	 na	 Hradčanech,	
dětská	 hřiště	 v	 sídlišti	 a	 na	 náměstí,	 workout	 v	 bytovkách	
a	posilovací	stroje	v	Chlumčanech	a	na	Hradčanech,	průběžná	
obnova	 mobiliáře,	 pumtracková	 dráha	 u	 kaple,	 revitalizace	
rybníka	na	Hradčanech,	s	tím	spojené	odvodnění	komunikace,	
hřiště	na	Hradčanech,	vyklizení	skládky	na	Hrázi,	rekonstrukce	
obecního	 úřadu,	 kinosálu,	 salonku,	 baru	 a	 prostor	 bytového	
hospodářství,	 veřejné	 ohniště	 s	 mobiliářem,	 dopravní	 hřiště		
na	 náměstí,	 liniové	 hřiště	 přes	 Hujáb,	 autobusové	 zastávky	
na	Dobřanské	ulici,	kontejnerové	stání	v	sídlišti	a	u	hřbitova,	
naučná	stezka	přes	Hujáb	a	vysázení	stromů,	oprava	pstřeliště,	
osvětlený	přechod	u	školy	na	ulici	Komenského,	oprava	místní	
komunikace	 Na	 Paledách,	 modernizace	 rozhlasu	 (přechod	
na	 bezdrátový),	 rekonstrukce	 osvětlení	 části	 komunikace	
Sv.	Čecha,	 zavedli	 jsme	 třídění	 bioodpadu	 a	 jedlých	 olejů.	
Osvědčilo	 se	 také	 zavedení	 svozu	pro	 chlumčanské,	 tím	nám	
ubylo	skládek	u	kontejnerů	v	bytovkách.	
	 Pak	jsou	projekty	soutěžené,	vysoutěžené,	těsně	před	realizací	
a	 realizující	 se	 -	 velká	 rekonstrukce	 ulice	 Svatopluka	 Čecha,	
Na	Výsluní,	 K	Rokličkám	 spojená	 s	 prodloužením	kanalizace	
a	 vybudováním	 nových	 parkovacích	 míst,	 komunikace	
v	 sídlišti	 spojená	 s	 opravou	 vodovodu	 a	 obnova	 veřejného	
osvětlení	včetně	vybudování	nových	parkovacích	míst,	oprava	
starého	pečovatelského	domu,	vrt,	soutěžíme	vestavbu	výtahů	
do	 domu	 350,	 351,	 352,	 budeme	 vypisovat	 výběrové	 řízení	 na	
přestavbu	 starého	 obecního	 úřadu	 na	 dvě	 oddělení	mateřské	
školky.	Dokončuje	se	nová	výstavba	sběrného	dvora	a	pracuje	
se	 na	 hřišti	 s	 umělým	 povrchem.	 Začaly	 se	 budovat	mlatové	
cestičky	 v	 parku	 U	 sv.	 Anny	 a	 kolumbárium	 na	 hřbitově.	
Je	 připravena	 další	 výsadba	 50	 ks	 stromů	 v	 intravilánu	 obce	
a	stavba	dřevěného	altánu	do	parku	U	sv.	Anny.
	 Neustále	 se	 pracuje	 na	 projetu	 rekonstrukce	 kulturního	
domu,	kde	bude	se	plánuje	opravit	restaurace	s	kuchyní,	přísálí	
a	 velký	 sál.	Nad	 restaurací	 vzniknou	hostinské	pokoje.	 Jedná	
se	s	majiteli	pozemků,	abychom	mohli	instalovat	další	naučné	
tabule,	tentokrát	od	náměstí,	kolem	školy,	přes	Závist	a	Kaolinku	

na	rybník	Šavlice,	pracuje	se	na	projektu	obnovy	sportovního	
areálu	 –	 projektuje	 se	 inline	 dráha	 a	 tribune,	 ve	 které	 bude	
nejen	 zázemí	 pro	 sportovce,	 ale	 i	 po	 kulturu.	 Je	 připraven	
projekt	na	přístavbu	hasičské	zbrojnice	v	Chlumčanech.
	 Nesmím	zapomenout	na	dominantou	naší	obce	–	naši	kapli.	
Neustále	bojujeme	s	vlhkostí,	řekla	bych,	že	konečně	začínáme	
vítězit,	 díky	 tomu	 mohl	 být	 do	 kaple	 instalován	 boční	 oltář	
sv.	Dominika,	který	byl	 zásluhou	 litické	 farnosti	 restaurován.	
Velkým	uznáním	pro	nás	je	i	ocenění	Plzeňského	kraje	v	soutěži	
„Památka	Plzeňského	kraje	v	kategorii	Stavby.	
	 Neustále	 se	 modernizuje	 hasičské	 vybavení	 a	 zahájila	 se	
rozsáhlá	údržba	dřevin	v	obci.
	 Na	některé	dotace	se	podařilo	získat	dotace	v	celkové	hodnotě	
2	900	356,-	Kč.
	 Myslím,	 že	 jsem	 se	 snažili	 dělat	 něco	 pro	 všechny	
chlumčanské	občany	–	pro	ty	dříve	narozené	pečovatelský	dům	
pro	seniory,	pro	ně	také	pořádáme	zájezdy	a	setkání	při	muzice,	
pro	 nejmenší	 obyvatele	 Chlumčan	 dětská	 hřiště,	 mateřskou	
školku,	 pro	 starší	 děti	 se	 podařilo	 vybudovat	 pumtrackovou	
dráhu	 a	 pro	 sportovce	 všeho	 věku	máme	 hřiště.	 Snažíme	 se	
navracet	do	obce	kulturu,	která	tady	vždy	byla,	a	to	v	podobě	
filmů,	 divadel,	 koncertů.	 I	 když	 dvouletá	 odmlka	 zaviněná	
kovidovou	pandemií	nám	nepřála,	pořád	jsme	se	snažili	udržet	
alespoň	to,	co	nám	umožnily	pandemické	podmínky.	I	taková	
drobnost	 jako	 jsou	 rozkvetlé	 pyramidy,	 trojstěnné	 hodiny,	
osázené	květináče	před	KD,	nebo	i	vánoční	betlém	lidi	potěší.		
Nemalou	částkou	jsme	podporovali	chlumčanské	spolky,	které	
díky	ní	mohly	pořádat	kulturní	akce,	akce	pro	děti,	letní	tábory,	
a	 hlavně	 zajistit	 samotnou	 činnost	 jednotlivých	 spolků.	 Bylo	
připraveno	osm	zahrádek	a	na	sedmi	z	nich	už	mohou	nájemníci	
trávit	volný	čas.
	 Vážení	spoluobčané	přeji	vám	krásný	zbytek	léta,	snad	nám	
ta	 vedra	pominou	a	 alespoň	 trochu	 zaprší.	Určitě	 to	prospěje	
nám	i	přírodě.	Škoda,	že	si	teplo	nemůžeme	napytlovat	na	zimu,	
letos	by	se	stoprocentně	hodilo.	Děkuji	za	pozornost.

Mgr. Vladimíra Štejrová
starostka obce

„Jsme hrdí na to, co jsme za uplynulé 4 roky dokázali“

Schvaluje
01.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 ověřovatele	 zápisu	
zastupitelku	paní	 Ing.	Markétu	Vachlovou	 a	pana	 zastupitele	
pana	 Pavla	 Veita,	 určuje	 zapisovatelku	 zápisu	 paní	Michaelu	
Wabneggerovou.
02.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 upravený	 program	
23.	zasedání	zastupitelstva.	
07.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 pořadník	 pro	
přidělování	obecních	bytů.
08.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 zhodnocení	
finančních	prostředků	obce	Chlumčany	vkladem	na	3	měsíce	
s	 úrokem	 3,90%	 p.a.,	 na	 termínový	 vklad	 u	 Československé	
obchodní	banky,	a.s.,	ve	výši	70.000.000,-Kč.
09.23/2022
Zastupitelstvo	obce	Chlumčany	schvaluje	Závěrečný	účet	obce	
Chlumčany	za	rok	2021	s	výrokem	„bez	výhrad“	včetně	zprávy	
o	výsledku	přezkoumání	hospodaření	obce	Chlumčany	za	rok	
2021.
10.23/2022
Zastupitelstvo	obce	Chlumčany	schvaluje	prodej	části	pozemku	
parc.	 č.	 681/1,	 v	 k.ú.	 Chlumčany	 u	 Přeštic	 o	 výměře	 12	 m2,	
vedený	jako	trvalý	travní	porost,	za	cenu	1.050,-Kč/m2	panu	Ing.	
Ladislavu	Ouředníkovi,	bytem	Krátká	99,	334	42	Chlumčany.
11.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 uzavření	 Dodatku	
č.	2	ke	Smlouvě	o	dílo	ze	dne	28.03.2022	mezi	obcí	Chlumčany	
a	společností	Bekrostav	s.r.o.,	IČ:	26373211,	se	sídlem	Lipová	429,	
334	 42	Chlumčany,	k	 investiční	 akci	 s	názvem	 „Chlumčany	–	
Sběrný	dvůr	odpadů“.
12.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 uzavření	 Smlouvy	
o	 dílo	 mezi	 obcí	 Chlumčany	 a	 společností	 Bekrostav	 s.r.o.,	
IČ:	 26373211,	 se	 sídlem	 Lipová	 429,	 334	 42	 Chlumčany,	
na	 zhotovení	 díla	 dle	 projektové	 dokumentace	 s	 názvem	
„Mlatový	 chodník	 v	 parku	 svaté	 Anny	 v	 Chlumčanech“,	
za	cenu	589.540,-Kč	bez	DPH.
13.23/2022
Zastupitelstvo	obce	Chlumčany	schvaluje	vypsání	výběrového	
řízení	 pro	 investiční	 akci	 „Hydrogeologický	 průzkumný	 vrt	
HV-3	 pro	 vodovod	 obce	 Chlumčany“	 v	 hodnotě	 774.800,-Kč	
bez	 DPH	 a	 následně	 pověřuje	 starostku	 obce	 k	 uzavření	
Smlouvy	o	dílo	s	uchazečem,	který	vzejde	z	výběrového	řízení	
na	zhotovení	díla	dle	projektové	dokumentace.

15.23/2022
Zastupitelstvo	obce	Chlumčany	schvaluje	vypsání	výběrového	
řízení	 pro	 investiční	 akci	 „Rekonstrukce	 Svatopluka	 Čecha	
a	Na	Výsluní	–	Chlumčany“	v	hodnotě	16.889.584,56,-Kč	bez	DPH	
a	následně	pověřuje	starostku	obce	k	uzavření	Smlouvy	o	dílo	
s	 uchazečem,	 který	 vzejde	 z	 výběrového	 řízení	 na	 zhotovení	
díla	dle	projektové	dokumentace.“

Bere na vědomí
03.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 bere	 na	 vědomí	 informaci	
o	kontrole	usnesení	z	předchozího	zasedání	zastupitelstva	obce	
Chlumčany.	
04.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 bere	 na	 vědomí	 zprávu	
starostky	obce	Chlumčany.
05.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 bere	 na	 vědomí	 zprávu	
o	činnosti	Rady	obce	Chlumčany	v	mezidobí.
16.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 bere	 na	 vědomí	 Zprávu	
finančního	výboru	obce	Chlumčany.

Vydává
06.23/2022
Zastupitelstvo	obce	Chlumčany	vydává	na	základě	§	29	odst.	1	
písm.	o)	bod	1	zákona	č.	133/1985	Sb.,	o	požární	ochraně,	ve	znění	
pozdějších	 předpisů	 (dále	 jen	 „zákon	 o	 požární	 ochraně“),	
a	 v	 souladu	 s	 §	 10	 písm.	 d)	 a	 §	 84	 odst.	 2	 písm.	 h)	 zákona	
č.	 128/2000	 Sb.,	 o	 obcích	 (obecní	 zřízení),	 ve	 znění	 pozdějších	
předpisů,	obecně	závaznou	vyhlášku	Požární	řád	obce.	

Revokuje
14.23/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 revokuje	 usnesení	
Zastupitelstva	obce	Chlumčany	č.	07.18/2021	ze	dne	14.10.2021:	
„Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 investiční	 akci	
Stavební	úpravy	domu	s	pečovatelskou	službou	Nerudova	č.p.	
200,	 Chlumčany,	 parc.	 č.	 248	 v	 hodnotě	 6.627.103,10,	 Kč	 bez	
DPH.“	 ve	 znění	 „Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	
vypsání	 výběrového	 řízení	 pro	 investiční	 akci	 „Stavební	
úpravy	 domu	 s	 pečovatelskou	 službou	Chlumčany,	Nerudova	
č.p.	 200,	 parc.	 č.	 248“	 v	 hodnotě	 10.208.747,89,-Kč	 bez	 DPH	 a	
následně	 pověřuje	 starostku	 obce	 k	 uzavření	 Smlouvy	 o	 dílo	
s	 uchazečem,	 který	 vzejde	 z	 výběrového	 řízení	 na	 zhotovení	
díla	dle	projektové	dokumentace.“

Mgr. Vladimíra Štejrová, starostka obce
Stanislav Dušek, místostarosta obce

Schvaluje
01.24/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 ověřovatele	 zápisu	
zastupitelku	 paní	 Mgr.	 Hanu	 Horkou	 a	 zastupitele	 pana	
Ing.	 Petra	 Brandla,	 určuje	 zapisovatelku	 slečnu	 Michaelu	
Wabneggerovou.
02.24/2022
Zastupitelstvo	obce	Chlumčany	schvaluje	program	24.	zasedání	
zastupitelstva.
03.24/2022
Zastupitelstvo	obce	Chlumčany	schvaluje	vypsání	výběrového	
řízení	pro	akci	„Vestavba	osobních	výtahů	v	domech	č.p.	350,	
351,	 352,	 Nové	 Sídliště,	 Chlumčany“	 v	 maximální	 hodnotě	

3.600.000,-Kč	 bez	 DPH	 a	 následně	 pověřuje	 starostku	
obce	 k	 uzavření	 Smlouvy	 o	 dílo	 s	 uchazečem,	 který	 vzejde	
z	 výběrového	 řízení	 na	 zhotovení	 díla	 dle	 projektové	
dokumentace.
04.24/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 uzavření	 Smlouvy		
Z_S14_12_8120085978	o	 smlouvě	budoucí	 o	 realizaci	přeložky	
distribučního	zařízení	určeného	k	dodávce	elektrické	energie,	
mezi	obcí	Chlumčany	a	 společností	ČEZ	Distribuce	a.s.,	 IČO:	
24729035,	týkající	se	přeložky	distribuční	soustavy	na	pozemku	
parc.	č.	53/2	k.	ú.	Chlumčany	u	Přeštic.

Mgr. Vladimíra Štejrová, starostka obce
Stanislav Dušek, místostarosta obce

USNESENÍ Z OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA
23. ZO | Obec Chlumčany | 19. KVĚTNA 2022

24. ZO | Obec Chlumčany | 21. ČERVNA 2022



KRONIKA

Pozůstalým projevujeme upřímnou soustrast. 
OÚ Chlumčany

Vážení jubilanti, 
blahopřejeme Vám k Vašemu životnímu jubileu a přejeme Vám pevné zdraví a mnoho dalších 
let v radosti a pochopení Vašich nejbližších. Vážíme si Vašich činů, které jste vykonali 
a děkujeme Vám za vše. OÚ Chlumčany

Vzpomínáme

Oslavili

Narodili se

USNESENÍ Z OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA

Schvaluje
01.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 ověřovatele	 zápisu	
zastupitele	 pana	 Ing.	 Vladimíra	 Drexlera	 a	 zastupitelku	 paní	
Bc.	Janu	 02.24/2022	 Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	
program	24.	zasedání	zastupitelstva.
02.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 upravený	 program	
25.	zasedání	zastupitelstva.	
06.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 záměr	 investiční	 akce	
„Přístavba	hasičské	zbrojnice	–	Chlumčany“.
07.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 odpis	 pohledávky	
z	 bytové	 jednotky	 ve	 výši	 643.386,18,-	 Kč	 (z	 toho	 výše	 jistiny	
63.246,-	Kč)	za	zesnulou	paní	Irenou	Benešovou,	původně	bytem,	
Chlumčany,	Boženy	Němcové	313,	později	Komenského	377.
08.25/2022
Zastupitelstvo	obce	Chlumčany	schvaluje	zhodnocení	finančních	
prostředků	obce	Chlumčany	vkladem	na	3	měsíce	s	úrokem	5,60%	
p.a.,	na	termínový	vklad	u	Československé	obchodní	banky,	a.s.,	
ve	výši	70.000.000	,-Kč.
09.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	Chlumčany	 schvaluje	 uzavření	Dodatku	 č.	 2	
ke	Smlouvě	o	dílo	ze	dne	03.05.2022	uzavřené	mezi	obcí	a	společností	
TSP	Plus	s.r.o.,	IČ:	05650780,	sídlem	Husova	722/13,	301	00	Plzeň,	
k	investiční	akci	s	názvem	„Hřiště	s	umělým	povrchem“.
10.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 uzavření	 Dodatku	
č.	 3	 ke	 Smlouvě	 o	 dílo	 ze	 dne	 25.03.2022	 mezi	 obcí	 Chlumčany	

a	společností	Bekrostav	s.r.o.,	IČ:	26373211,	se	sídlem	Lipová	429,	
334	 42	 Chlumčany,	 k	 investiční	 akci	 s	 názvem	 „Chlumčany	 –	
Sběrný	dvůr	odpadů“.
11.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 vypsání	 výběrového	
řízení	 pro	 akci	 „Stavební	 úpravy	 objektu	 Družstevní	 čp.	 322	
Chlumčany	 na	 MŠ:“	 v	 maximální	 hodnotě	 7.122.553,54,-	 Kč	
bez	DPH	a	následně	pověřuje	starostku	obce	k	uzavření	Smlouvy	
o	dílo	s	uchazečem,	který	vzejde	z	výběrového	řízení	na	zhotovení	
díla	dle	projektové	dokumentace.
12.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 schvaluje	 uzavření	 Dodatku	
č.	 1	 ke	 Smlouvě	 o	 dílo	 ze	 dne	 25.05.2022	 mezi	 obcí	 Chlumčany	
a	společností	Bekrostav	s.r.o.,	IČ:	26373211,	se	sídlem	Lipová	429,	
334	42	Chlumčany,	k	investiční	akci	s	názvem	„Vybudování	mlatové	
cestičky	v	parku	sv.	Anny“.

Bere na vědomí
03.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 bere	 na	 vědomí	 informaci	
o	kontrole	usnesení	z	předchozího	zasedání	zastupitelstva	obce	
Chlumčany.	
04.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 bere	 na	 vědomí	 zprávu	
starostky	obce	Chlumčany.
05.25/2022
Zastupitelstvo	 obce	 Chlumčany	 bere	 na	 vědomí	 zprávu	
o	činnosti	Rady	obce	Chlumčany	v	mezidobí.

Mgr. Vladimíra Štejrová, starostka obce
Stanislav Dušek, místostarosta obce

25. ZO | Obec Chlumčany | 04. SRPNA 2022

KVĚTEN
Heřmanová	Eliška

ČERVEN
Telvaková	Marcela
Mišterová	Malvína

KVĚTEN
František	Matějka	(1947)

ČERVEN
Květoslava	Přibáňová	(1927)

ČERVENEC
Marie	Kaslová	(1935)

SRPEN
Petr	Černý	(1948)

BLAHOPŘÁNÍ K 75.NAROZENINÁM
Jablonický	Antonín
Hrabětín	Jiří
Švajcrová	Cecílie
Pospíšilová	Marie
BLAHOPŘÁNÍ K 80.NAROZENINÁM
Hošková	Anna	
Čabrada	Václav
BLAHOPŘÁNÍ K 85.NAROZENINÁM
Rajtšpís	Josef
BLAHOPŘÁNÍ K 86.NAROZENINÁM
Vatalová	Zdeňka

BLAHOPŘÁNÍ K 87.NAROZENINÁM
Hirschová	Helena	
Hodinářová	Zdeňka
Nohavová	Marie
BLAHOPŘÁNÍ K 88.NAROZENINÁM
Beneš	Bohumír
BLAHOPŘÁNÍ K 90.NAROZENINÁM
Mašátová	Libuše	
Kozák	Antonín
Zíka	Jaroslav

BLAHOPŘÁNÍ K 92.NAROZENINÁM
Bohmannová	Věra
BLAHOPŘÁNÍ K 93.NAROZENINÁM
Sladká	Vlasta
Kaderová	Anna
BLAHOPŘÁNÍ K 94.NAROZENINÁM
Havlíčková	Anna
BLAHOPŘÁNÍ K 95.NAROZENINÁM
Nová	Božena
Štefková	Božena
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INFORMACE Z OBCE
Jednodušší je bořit, nežli tvořit 
	 Vážení	chlumčanští,	právě	v	 tomto	občasníku	přišla	chvíle,	
kdy	bych	pro	Vás	 rád	 shrnul	 svoje	poslední	 čtyři	 roky	neboli	
volební	období.	V	předchozích	vydáních	jste	ode	mne	byli	zvyklí	
na	krátké,	stručné	články	k	dění	v	obci,	kultuře	a	komentování	
spíše	menších	projektů.

	 Na	 začátku	 bych	 rád	 řekl,	 že	 mne	
„poslání“	 neuvolněného	 místostarosty	
baví	a	naplňuje.	Je	to	pro	mne	otevřená	
studnice	 zkušeností	 a	 také	 informací,	
které	 mne	 do	 budoucna	 stoprocentně	
obohatí	 a	 jsem	 opravdu	 rád,	 že	 jsem	
tuhle	šanci	dostal.
	 Necelé	 čtyři	 roky	 zpátky	 jsme	
dostali	 od	 Vás	 s	 Vlaďkou	 šanci,	 utvořit	
pracovní	 tandem,	 který	 má	 možnost	
v	 Chlumčanech	 něco	 změnit.	 V	 mém	
úplně	prvním	článku	jsem	psal,	že	jsem	

sportovcem	tělem	i	duší.	To	samozřejmě	stále	platí	a	také	díky	
hokeji	vím,	že	mnohem	složitější	je	tvořit	nežli	bořit.	A	tohoto	
hesla	bych	se	rád	v	dnešním	příspěvku	držel.
	 Začnu	 bořením.	 Naším	 hlavním	 předvolebním	 bodem	
bylo	 zastavit	 proces	 stavby	 zbrusu	 nového	 obecního	 úřadu	
s	multifunkčním	sálem.	Částka	kolem	sta	milionů	byla	podle	
velké	části	Vás,	a	samozřejmě	také	nás,	naprosto	nepřijatelná.	
Realizovat	 tento	 projekt	 by	 znamenalo	 jednak	 zadlužit	 obec	
a	 poté	 si	 položit	 otázku,	 kde	 vzít	 prostředky	 pro	 ostatní	
projekty?	 Názor,	 který	 jsem	 po	 volbách	 slyšel	 při	 prvních	
jednáních	 s	 minulým	 vedením	 obce,	 že	 peníze	 vždy	 budou,	
opravdu	 nezastávám.	 Dobře	 jsme	 si	 s	 Vlaďkou	 a	 našimi	
budoucími	radními	uvědomovali,	že	v	Chlumčanech	nemáme	
ani	 dětské	 hřiště!	 Stůj,	 co	 stůj	 jsme	 museli	 koupit	 stávající	
kulturní	dům,	protože	velmi	reálně	hrozilo,	že	jej	koupí	někdo	
jiný	a	v	obci	nám	udělá	ubytovnu	a	asi	si	dovedete	představit	
jakých	rozměrů.	To	se	prostě	stát	nesmělo!	navíc	jsme	kulturní	
dům	 nechtěli	 nechat	 chátrat.	 Dále	 také	 sportovní	 areál,	
několik	 ulic,	 budovy	mateřské	 a	 základní	 školy,	 nový	 sběrný	
dvůr,	dům	s	pečovatelskou	službou	a	další,	budou	potřebovat	
finance	na	nákladné	rekonstrukce.	Ale	zpátky	k	úkolu	zastavit	
stavbu	 nového	 budovy	 s	 obecním	 úřadem	 a	 multifunkčním	
sálem.	 Jsem	 skutečně	hrdý	na	partu	našich	 zastupitelů,	 kteří	
nám	v	tomto	úkolu	pomohli	a	musím	podotknout,	že	to	nebylo	
vůbec	jednoduché.	Naštěstí	to	pro	obec	a	její	obyvatele	dopadlo	
dobře.	 Všichni	 asi	 dobře	 víme,	 jaká	 je	 momentálně	 situace	
ve	stavebnictví	a	jak	se	stavby	za	poslední	roky	zdražily.	

	 Ve	 stádiu	 boření	 musím	 ještě	 chvíli	 zůstat	 a	 zavzpomínat	
na	„Dětské	hřiště	v	Novém	Sídlišti“,	které	jsme	po	volbách	také	
zdědili.	Pár	týdnů	jsme	sice	nevěděli,	jestli	jsou	to	terénní	úpravy,	
nebo	 jakési	 kopečky	 ve	 špatném	 technickém	 stavu.	 Posudek	
odborníků	zněl	jasně.	Odstranit,	a	to	co	nejrychleji!	Celé	je	to	
dětem	 velmi	 nebezpečné.	Musím	 říci,	 že	momentální	 dětské	
hřiště	 v	 sídlišti	 bylo	 jedním	 z	 našich	 prvních	 dokončených	
projektů.	Navíc	se	na	jeho	realizaci	povedla	dotace	a	v	budoucnu	
nikoliv	 jediná.	Váš	 pozitivní	 ohlas	 nás	 velmi	 povzbudil	 a	 vlil	
nám	chuť	v	Chlumčanech	začít	tvořit.

Prostor budoucí kanceláře

Nová kancelář

Kopečky

Dětské hřištěKD nový

KD starý
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Lékárna Chlumčany 
	 Od	 uzavření	 provozu	 lékárny	 Devětsil	 v	 Chlumčanech	
v	 březnu	 2022	 probíhají	 stálá	 jednání	 o	 jejím	 znovuotevření.	
Nevzdáváme	se	a	stále	jednáme.	Nyní	se	zdá,	že	je	vše	na	dobré	
cestě	a	lékárna	bude	během	září	2022	znovuotevřena.

Mgr. Vladimíra Štejrová, starostka obce

I hřbitov v Chlumčanech 
bude mít nově kolumbárium
	 Naslouchání	 občanům	 dovedlo	 vedení	 obce	 k	 rozhodnutí,	
že	v	Chlumčanech	je	dlouhodobý	zájem	o	kolumbárium,	které	
na	místním	hřbitově	doposud	chybělo.	Na	základě	průzkumu	
trhu	 došlo	 k	 výběru	 dodavatele	 a	 firma	 Kamenictví	 Měsíček	
v	nynějších	dnech	dokončuje	 kolumbárium	 s	 32	 schránkami.	
Jakmile	 bude	 dokončeno,	 budou	 zveřejněny	 podrobnější	
informace	k	pronájmu	těchto	schránek.	

Stanislav Dušek, místostarosta obce

Lékárna

Uzávěrka
Uzávěrka	 a	 inzerce	 pří-
spěvků	 pro	 následující	
vydání	je	do	25.11.2022.

Den Chlumčan 2022 
	
	 V	 letošním	roce	nám	proběhl	 již	osmnáctý	ročník	kulturně	
společenské	 akce	 Den	 Chlumčan	 2022.	 Akci	 pro	 nás	 opět	
zajišťovala	 agentura	 4PRO.	 Hlavním	 tahákem	 večera	 bylo	
vystoupení	populární	kapely	TURBO.	Parádní	show	předvedly	
také	 ostatní	 kapely.	 Místní	 RAMBANBÁM,	 nám	 všem	
ukázali,	 jací	 jsou	 v	 Chlumčanech	 muzikanti.	 KEYN	 a	 RADY	
s	 BRONTOSAURY	 to	 po	 obědě	 rozjeli	 a	 PODVRAŤÁCI	 Vás	
skoro	do	jedné	hodiny	po	půlnoci	drželi	ve	varu.	Také	nesmím	
opomenou	skvělé	a	kvalitní	občerstvení.
	 Malou	 kaňku	 letošní	 oslavy	 přeci	 jen	měly.	 Bohužel	 s	 paní	
starostkou	 neumíme	 poručit	 větru	 a	 dešti.	 Velice	 nás	 mrzí,	
že	 jsme	museli	 kvůli	 špatnému	 počasí	 osekat	 a	 improvizovat	
v	 dětském	 programu	 a	 také	 zrušit	 vystoupení	 obou	
chlumčanských	 tanečních	 spolků.	 Skutečně	 to	 přes	 vytrvalý	
déšť	jinak	udělat	nešlo.	Ale	i	tak	se	nám	podařilo	udržet	slušnou	
úroveň,	 kterou	 jsme	 si	 před	 třemi	 roky	nastavili,	 a	 odměnou	
pro	nás	byla	Vaše	hojná	účast	na	samotné	finále,	a	to	odhadem	
kolem	sedmi	set	návštěvníků.	

	 Na	závěr	příspěvku	bych	rád	poděkoval	všem	lidem,	kteří	se	
podíleli	na	přípravě	letošního	dne	Chlumčan.
	 Velký	dík	také	patří	mým	přátelům	a	kamarádům	sportovcům	
za	ochotu	pomoc	při	nedělní	úklidu.	

Stanislav Dušek (neuvolněný místostarosta)

Den Chlumčan

Den ChlumčanDen ChlumčanDen Chlumčan

	 Samostatnou	 kapito-
lou	 jsou	 Hradčany.	 Tam	
se	 povedlo	 naplánovat	
a	 rovnou	 i	 zrealizovat	
kromě	nové	silnice	u	sta-
vebních	 pozemků,	 také	
nádrž	pro	zachycení	deš-
ťové	vody	v	krajině	a	také	
s	 tím	 spojené	 odvodně-
ním	 srážek	 z	horní	 části	
osady	do	nádrže.	K	tomu	
návdavkem	 workoutové	
hřiště	 s	 cvičícími	 prvky	
pro	seniory.	I	na	tyto	pro-
jekty	 jsme	 opět	 čerpali	
nemalou	dotaci.

	 Přátelé,	pro	první	volební	období	každého	nového	vedení,	je	
čtvrtý	rok,	rokem,	kdy	se	tvoří	a	buduje.	Pro	nás	tomu	není	jinak.	
V	článku	paní	starostky	se	dočtete,	kolik	se	toho	momentálně	
dělá	a	co	právě	finišuje	v	projektové	části	a	co	se	v	nejbližší	době	
začne	stavět,	a	také	co	je	dokončeno.	Tohle	vše	je	prací	lidí,	kteří	
jsou	ve	vedení	obce.	
	 Rád	 bych	 ještě	 reagoval	 na	 otázku	 některých	 zastupitelů,	
která	 se	 ke	 mně	 v	 poslední	 době	 dostala.	 A	 ta	 je:	 „Proč	 tak	
dlouho,	proč	až	teď?“
	 Tak	tedy	přátelé,	proč	tak	dlouho	a	proč	až	teď?	
	 Celý	proces	k	dokončenému	projektu	(stavbě)	začíná	nějakou	
vizí,	 schválením	 záměru	 a	 ceny	 studie	 Radou	 obce,	 nebo	
obecním	 zastupitelstvem.	 Schvalovací	 proces	 se	 v	 naší	 obci	
řídí	zákonem.	Každý	orgán	obce	schvaluje	záměry,	projekty	a	
činnosti,	které	 jsou	v	 jejich	kompetencích.	V	naší	obci	zasedá	
Rada	obce	každých	14	dní	a	obecní	zastupitelstvo	je	plánováno	
nejméně	 jednou	 za	 tři	 měsíce.	 	 Následuje	 výběr	 projektanta	
a	 schůzky,	 z	 kterých	 vzejde	 studie,	 která	 se	 několik	 měsíců	
vytváří.	Pak	je	na	řadě	opětovné	schvalování	a	projektování.	U	
větších	projektů	se	připravuje	nejdříve	projektová	dokumentace	
pro	stavební	povolení,	obsahující	závazná	stanoviska	dotčených	
orgánů	např.	hasiči,	policie	ČR,	ČEZ…	Po	několika	měsících	se	
dostává	projekt	ke	stavebnímu	řízení.	Probíhá	další	schvalování	
zpracování	 projektové	 dokumentace	 pro	 provedení	 stavby	
a	 zadání	 výběrového	 řízení	 veřejné	 zakázky.	 Po	 ukončení	
stavebního	 řízení	 vydáním	 stavebního	 povolení,	 převzetím	
konečné	 verze	 projektové	 dokumentace	 a	 rozpočtu,	 začíná	
výběr	zhotovitele,	který	se	řídí	zákonem	o	veřejných	zakázkách.	
Po	 uzavření	 výběrového	 řízení,	 smlouvy	 s	 dodavatelem	 a	
uplynutí	všech	zákonných	lhůt	může	konečně	dojít	k	fyzickému	
předání	 staveniště	 a	 zahájení	práce	na	plánovaném	projektu.	
Do	toho	v	předešlých	dvou	letech	musíme	napočítat	Covidovou	
dobu	a	její	omezení.	A	teď	se	k	nám	dostává,	„to	by	mě	zajímalo,	
co	 tam	 dělají	 a	 proč	 jim	 to	 tak	 dlouho	 trvá“?	 Jsem	 si	 vědom,	
že	občané	vidí	pouze	fázi	skutečné	realizace,	ale	bohužel	bez	
přípravných	 prací	 bychom	 současně	 budované	 projekty	 dělat	
nemohli.	Příprava	je	obrovsky	zdlouhavá	činnost	a	věřte	mi,	že	
nemám	důvod	se	na	něco	vymlouvat!	Toto	je	v	České	republice	
holá	skutečnost	a	fakt.	
	 Vážení,	 děkuji	 za	 Vaši	 trpělivost	 při	 čtení	 tohoto	 mého	
příspěvku	 a	 pokud	 Vás	 zaujal,	 tak	 jsem	 velice	 rád.	 Tvořit	 a	
budovat	se	v	našich	Chlumčanech	bude	ve	velkém.

Stanislav Dušek (neuvolněný místostarosta)

	 Je	 pravdou,	 že	 připravených	 projektů	 z	 minulých	
let	 bylo	 poskromnu.	 Nám	 to	 ale	 naštěstí	 nevadilo,	

měli	 jsme	hlavy	plné	vizí	 a	od	Vás	 jsme	věděli	přesně	co	 lidé	
v	Chlumčanech	chtějí.	Začalo	nám	období	tvoření	a	budování.	
Vize	 jsme	měli	 a	 teď	 kde	 na	 to	 vzít?	 Začali	 jsme	 plánovat	 co	
udělat	 a	 kdy.	 Počítali	 jsme	 s	 časovým	 rádiusem	 deseti	 let.	
Bohužel	i	plán	investic	a	rozvoje	jsme	z	dřívějších	let	postrádali.	
Co	naplat.	Plavat	se	naučíš	nejlépe	rovnou	skokem	do	hloubky.	
Desítky	 schůzek	a	 stovky	hodin	s	projektanty	u	 stolu	s	plány,	
byli	 téměř	 denním	 rituálem.	 Vše	 šlo	 skvěle,	 ale	 pak	 se	 svět	
ze	 dne	na	 den	 zbláznil	 a	 postavil	 na	hlavu.	Naší	 prioritou	 se	
rázem	 stalo	 veřejné	 zdraví,	 i	 když	 bohužel	 u	 všech	 našich	
spoluobčanů	se	 to	nepovedlo.	 I	 tak	 Jsem	pyšný,	 že	přes	 tuhle	
šílenou	 dobu,	 jsme	 pro	 Vás	 udrželi	 obecní	 úřad	 otevřený,	
funkční	 a	 bezpečný.	Dnes	už	 dobře	 víme,	 jak	 se	 dělá	 sdílená	
on-line	schůzka	s	projektanty	a	jak	plodně	a	konstruktivně	se	
jedná	přes	monitor	počítače.	To	samozřejmě	myslím	ironicky.	
Ale	pozor,	ne	ve	všech	případech	to	bylo	možné.
	 Postupem	času	i	tak	vznikli	první	projekty	a	plány	rekonstrukcí	
ulic,	nového	obecního	úřadu,	přestavby	domu	s	pečovatelskou	
službou,	 moderního	 sběrného	 dvora,	 rekonstrukce	 alespoň	
části	 kulturního	 domu	 (do	 konce	 roku	 2022	 budou	 plány	
i	 se	 všemi	 povoleními	 ke	 kompletní	 rekonstrukci)	 a	 také	
sportovního	areálu	(některé	plány	se	už	realizují,	např.	hřiště	
s	 umělým	 povrchem).	 Tohle	 byla	 pro	 chlumčanské	 obyvatele	
neviditelné	práce,	ale	obrovsky	důležitá.

Hradčany rybník

Hradčany nová cesta

Sportovní areál

Nový sběrný dvůr

Kino

Budoucí umělka
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Nové 
kontejnerové 
stání 
u hřbitova 
	 V	 červenci	 proběhla	 in-
stalace	 nového	 kontejnero-
vého	stání	před	hřbitovem.	
Umístěný	 kontejner	 nahra-
zuje	odstraněné	odpadkové	
koše	ze	hřbitova.

technička

Výstavba nového sběrného dvora
	 Nový	 sběrný	 dvůr	 byl	 dokončen	 a	 nyní	 probíhá	 přesun	
provozu.	Areál	dvora	je	vybaven	mostní	váhou	k	vážení	vozidel	
pro	lepší	evidenci	odpadů.	Ocelový	přístřešek	slouží	pro	ukládání	
kontejnerů	 na	 objemný	 odpad,	 lednice,	 pračky	 a	 pro	 zpětný	
odběr.	Dále	se	zde	nachází	plocha	pro	ukládání	větví,	pneumatik,	
stavební	suti,	textilu,	nebezpečného	odpadu	atd.	

	 O	 konkrétním	 termínu	 zahájení	 provozu	 Vás	 budeme	
informovat	 prostřednictvím	 webových	 a	 facebookových	
stránek	obce.

technička

Oprava komunikace Na Paledách

	 Na	 jaře	 proběhlo	 v	 ulici	 Na	 Paledách	 ke	 kácení	 rizikových	
stromů,	které	svými	kořeny	ničily	povrch	komunikace.	Oprava	
nebezpečných	výmolů	proběhla	v	červnu	letošního	roku.

technička

Park Sv. Anny

	 V	 parku	 Sv.	 Anny	 byly	 dokončeny	 mlatové	 cestičky,	 které	
budou	doplněny	altánem.

technička 

Rekonstrukce domu 
s pečovatelskou službou 

	 V	srpnu	bylo	předáno	sta-
veniště	a	zahájeny	práce	na	
rekonstrukci	Domu	s	pečo-
vatelskou	službou.	Z	původ-
ních	 6	 bytových	 jednotek,	
kanceláře	 pro	 pečovatelky	
a	 společným	 sociálním	 za-
řízením	 na	 chodbě	 nově	
vznikne	 8	 bytových	 jedno-
tek	 s	 vlastním	 sociálním	
zařízením	a	zázemí	pro	pe-
čovatelky.	 Bude	 vybudován	 nový	 boční	 vchod,	 díky	 kterému	
budou	4	bytové	jednotky	bezbariérové.

technička

Ilustrační foto

Nový stavPůvodní stav

Sběrný dvůr hala

Sekání a údržba 
travnatých ploch v obci
	 Od	letošní	sezony	provádí	v	obci	sekání	a	údržbu	travnatých	
ploch	profesionální	firma.	Byl	jsem	pověřen	radou	obce,	abych	
firmu	 dozoroval.	 Z	 mého	 pohledu,	 i	 podle	 mínění	 občanů,	
je	 výsledek	 vidět.	 Konečně	 po	 dlouhých	 letech,	 kdy	 sekání	
prováděla	 sama	obec	 s	pracovníky	na	dohodu	a	 sekalo	 se	 celé	
léto,	 jsou	 Chlumčany	 a	 Hradčany	 posekané	 za	 	 několik	 dní.	
Pokud	 nastal	 při	 prvním	 sekání	 problém,	 vyřešil	 se	 obratem	
přímo	s	firmou.
	 Jsem	jednatel	firmy,	která	v	oblasti	komunální	údržby	provádí	
služby.	Mohu	tedy	říci,	že	také	vysoutěžená	cena	za	0,90	m2	je	pro	
obec	výhodná.	Ušetří	se	nemalé	finanční	prostředky	z	rozpočtu	
obce,	které	byly	v	minulých	letech	za	tyto	práce	vysoké.	V	dalších	
letech	 chceme	 v	 tomto	 trendu	 pokračovat.	 Pokud	 o	 tom	
nebudeme	moci	rozhodovat,	doufám,	že	i	nové	vedení	obce	bude	
využívat	 k	 sekání	 ploch	 profesionální	 firmu	 a	méně	 zatěžovat	
finanční	rozpočet.

 Přemysl Krs, člen rady obce

Už žádné driftování
	 Na	 konci	 července	 a	 v	 polovině	 srpna	 se	 nám	 konečně	
povedlo	 zrealizovat	 akci	 zbezpečnění	 dvou	 veřejných	
prostranstvích.	 Obrovsky	 nám	 vadil	 neustálý	 automobilový	
vandalismus	na	náměstí,	respektive	na	hrázi.	Asfaltový	prostor	
před	střediskem	jsme	osadili	květníky	a	betonovými	kostkami.	
K	celkové	spokojenosti	už	chybí	pouze,	aby	rozkvetli.	V	plánu	to	
také	máme.
	 Na	 začátku	 našeho	 volebního	 období	 jsme	 na	 hrázi	 zdědili	
obrovskou	BIO	skládku.	Po	pár	pokusech	a	omylech	jsme	přišli	
na	způsob,	jak	se	jí	zbavit	a	celý	prostor	upravit	pro	odpočinek	
a	 relaxaci.	 Bohužel	 přišel	 jiný	 problém,	 a	 to	 neustálé	 ničení	
trávníku	 „výrostky“	 s	 auty.	 Poté	 se	 naskytla	 příležitost	 získat	
od	 firmy	 DEKAKOM,	 která	 staví	 dálniční	 přivaděč,	 desítky	
nádherných	 bludných	 kamenů	 všech	 velikostí.	 A	 výsledek	 si	
můžete	 za	 rybníkem	 prohlédnout	 sami.	 Řady	 kamenů,	 ještě	
proložíme	 velkými	 kmeny,	 které	 mohou	 také	 sloužit	 jako	
lavičky.

Stanislav Dušek (neuvolněný místostarosta) 

Chlumčany a Hradčany pro děti a mládež 
- nepřestáváme investovat správným směrem!
	 Obec	 Chlumčany	 investovala	 v	 uplynulých	 čtyřech	 letech	
stovky	tisíc	korun	do	drobných	i	větších	projektů	podporujících	
venkovní	herní	aktivity	dětí	a	mládeže.	
Částečně	 tak	 byl	 splacen	 dluh	 z	 předešlých	 období,	 kdy	 této	
formě	 podpory	 našim	 nejmladším	 spoluobčanům	 nebyla	
věnována	žádná	pozornost.	
	 Povedeným	 počinem	 v	 této	 oblasti	 je	 rozsáhlý	 herní	
a	 relaxační	 prostor	 v	 centru	 Nového	 Sídliště.	 Odvážná	 byla	
moderní	 realizace	 pumptrackové	 dráhy	 v	 blízkosti	 barokní	
kaple.	 Návštěvnost	 tohoto	 zařízení	 četnými	 rodinami	
i	z	okolních	obcí	nám	dává	podporu	k	dalším	takovým	krokům.
	 Okamžitou	 oblibu	 si	 získal	 prolézací	 hrad	 na	 náměstí	
a	 své	 příznivce	 má	 i	 fyzicky	 náročnější	 workoutový	 prostor	
na	louce	za	Novým	Sídlištěm.	V	těchto	místech	má	vedení	obce	
naplánováno	vybudovat	také	univerzální	herní	free	plochu	pro	
míčové	sporty.	S	tímto	nápadem	přišlo	několik	mladých	rodin	
ze	 samotného	 sídliště	 a	 i	 zde	 věříme	 v	 okamžitou	 vytíženost	
a	oblibu.	
	 Pro	 procházky	 rodičů	 s	 kočárky	 a	 s	 nejmenšími	 ratolestmi	
bude	 jistě	 příjemný	 nově	 zbudovaný	 procházkový	 okruh	
vznikajícím	parkem	pod	chlumčanskou	kaplí.	Zde	nás	mlatový	
chodník	přivede	do	dřevěného	altánu,	 který	bude	poskytovat	
příjemné	 zastíněné	posezení.	Chybět	nebude	 informační	 text	
k	historii	místa.	

	 Na	Hradčanech	se	podařila	přeměna		vodní	nádrže	a	instalace	
herních	prvků	pro	děti	a	mládež.
	 Samostatnou	 kapitolou	 je	 ve	 výčtu	 těchto	 realizací	 právě	
budované	 fotbalové	 hřiště	 s	 umělým	 povrchem.	 Tímto	 se	
v	Chlumčanech	konečně	podařil	 odstartovat	projekt	 rozsáhlé	
a	zásadní	obnovy	sportovního	areálu.

Stanislav Dvořák, radní obce

Hráz stará

Květníky náměstí

Hráz nová
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Nové ulice do několika měsíců
	 V	tropických	týdnech	letošního	léta	bylo	dokončeno	výběrové	
řízení	na	generálního	dodavatele	díla	a	po	uzavření	smlouvy	tak	
obec	 zahajuje	 rekonstrukce	 ulic	NA VÝSLUNÍ, SVATOPLUKA 
ČECHA a K ROKLIČKÁM.	
	 V	celkovém	nákladu	17	000	000,-	se	jedná	o	akci,	která	na	poli	
chlumčanské	dopravní	infrastruktury	nemá	obdobu	za	opravdu	
mnoho	 předešlých	 let.	 Dovedení	 tohoto	 projektu	 k	 samotné	
realizaci	je	jedním	z	nejzásadnějších	počinů	stávajícího	vedení	
obce.	
	 Při	 samotném	 projektování	 bylo	 aktivně	 jednáno	 s	 občany	
dotčených	 nemovitostí	 a	 místo	 projekce	 opakovaně	 navštívil	
autor	 projektu	 Ing.	 Viktor	 Vaidiš.	 Doufejme	 tak	 společně,	
že	 práce	 budou	 probíhat	 v	 co	 možná	 nejvíce	 snesitelných	
podmínkách	a	ke	spokojenosti	obce	a	všech	uživatelů.
	 Rekonstrukce zmiňovaných ulic se bude skládat ze tří 
stavebních fází o jednotlivých délkách obnovy: Svatopluka 
Čecha – 550,79 m, Na Výsluní – 320,46 m, K Rokličkám – 79,49 m.	
	 Vzhledem	k	omezenému	přístupu	se	bude	jednat	o	náročnou	
stavbu	především	v	nejužších	partiích	ulice	Svatopluka	Čecha.	
Rozumné	řešení	tak	bude	třeba	předložit	k	objízdným	trasám	
rekonstruovaných	úseků.
	 Generálním	dodavatelem	prací	je	společnost	STAVITELSTVÍ	
KAMÍNEK	spol.	s	r.	o.

Stanislav Dvořák, radní obce

Revitalizace 
sportovního areálu Chlumčany

	 Obec	 si	 nechala	 v	 roce	 2020	 zpracovat	 studii	 na	 kompletní	
obnovu	sportovního	areálu.	V	současnosti	probíhá	I.	etapa		a	to	
výstavba	Hřiště	 s	 umělým	 trávníkem.	Dále	 je	 v	 plánu	 In-line	
dráha,	 tribuna	 se	 zázemím	 pro	 sportovce	 a	 kulturu,	 prostor	
pro	 kynologii,	 pódium	 s	 parketem	 a	 další	 sportovní	 a	 herní	
vybavení	areálu.

technička

Filmaři pokračují na díle o Chlumčanech
	 Po	 dlouhé	 letní	 přestávce	 se	 vracíme	 k	 práci	 na	 filmu	
a	 hned	 v	 úvodu	 nutné	 oznámení	 –	 našemu	 projektu	 byla	
poskytnuta	 účelová	 dotace	 ve	 výši	 20000,-Kč	 z	 rozpočtu	
Plzeňského	 kraje	 z	 dotačního	 programu	 „PODPORA TVORBY 
AUDIOVIZUÁLNÍCH DĚL V PLZEŇSKÉM KRAJI“.	
	 Nadále	 při	 práci	 na	 novém	 snímku	 navštěvujeme	 zajímavé	
lokace	 a	 věříme,	 že	 divák	 později	 ocení	 snahu	 o	 komplexní	
zachycení	historie	místních	legend.	Opakovaně	jsme	se	vraceli	
například	 do	 podzemí	 kláštera	 v	 Chotěšově.	 Důležitý	 den	
jsme	strávili	ve	Státním	oblastním	archivu	Plzeň	–	pracoviště	
Kláštěr	 a	 tajemné	 natáčení	 jsme	 zažívali	 v	 rodové	 hrobce		
Boss-Waldecků	 v	 podzemí	 farního	 kostela	 Narození	 Panny	
Marie	v	Kotouni.
	 Stěžejním počinem letošního jara bylo natáčení v Archivu 
Pražského hradu, kterému předcházela řada jednání 
a nutných povolení.

	 Za	 regionální	 loupežnickou	 historií	 se	 budeme	 ještě	
vydávat	na	zříceninu	hradu	Skála	a	drobných	dotáček	je	třeba	
i	v	samotných	Chlumčanech.
	 V	 závěru	 letošního	 roku	 nás	 čekají	 postprodukční	 studiové	
práce	 a	 navazující	 načítání	 průvodních	 textů	 s	 panem	
Miroslavem	Táborským.
	 Věříme,	 že	 vše	 směřuje	 k	 jarní	 premiéře,	 o	 jejímž	 pevném	
datu	budeme	informovat	snad	již	v	příštím	čísle.

Stanislav Dvořák, radní obce
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LEGENDA:

1 - FOTBALOVÉ HŘIŠTĚ

2 - FOTBALOVÉ HŘIŠTĚ - UMĚLÝ TRÁVNÍK

3- TRIBUNA A ZÁZEMÍ FOTBAL

4- TENISOVÉ KURTY

5 - ZÁZEMÍ TENIS

6 - GARÁŽE A SKLADY

7 - IN-LINE DRÁHA 419,4 m

8 - VÍCEÚČELOVÉ HŘIŠTĚ

9 - ZEMNÍ TRAMPOLÍNA

10 - VZDUCHOVÁ TRAMPOLÍNA

11 - BEACH VOLEJBAL

12 - PARKET 207 m2

13 - PÓDIUM

14 - PUMPTRACK, SKATEPARK

15 - DĚTSKÉ HŘIŠTĚ, VODNÍ PRVEK

16 - KONTEJNEROVÉ STÁNÍ

17 - PŘÍSTUP, PARKOVÁNÍ KYNOLOGIE

18 - ZÁZEMÍ KYNOLOGIE

19 - CVIČNÁ PLOCHA KYNOLOGIE

20 - ZPEVNĚNÉ PLOCHY AREÁLU

21 - RAMPA KONTEJNERU

22 - ÚPRAVA BRÁNY - ZADNÍ VJEZD

23 - ÚPRAVA HLAVNÍHO  VJEZDU

24 - VJEZD KYNOLOGIE

Studie revitalizace sportovního
areálu Chlumčany

autor:
Ing. arch. Bohuslav Strejc
Ing. Jiří Korelus
Ing. Lukáš Novotný
www.projectstudio8.cz
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situace koordinační  1:500Plán hřiště

Prodej knih 
o Chlučanech 
a Hradčanech
Na	obecním	úřadě	
v	Chlumčanech,	v	kanceláři	
Podatelny	jsou	k	zakoupení	
knihy:

•	Chlumčany	a	jejich	
obyvatelé,	cena	230,-Kč	

•	„Hradčany	1788-2020“,		
cena	250,-Kč

•	DOLNOLUKAVICKO	a	části	
jižního	Plzeňska	během	
II.	světové	války	a	na	cestě	
ke	svobodě,	cena	250,-Kč

Chlumčany budují další naučnou stezku
	 Již	 druhá	 naučná	 stezka	 bude	 v	 okolí	
Chlumčan	 otevřena	 v	 podzimních	 měsících	
letošního	 roku.	 Splní	 se	 tak	 přání	 četných	
spoluobčanů	 a	 také	 mnohých	 turistů	
a	 výletníků	 z	 širšího	 okolí,	 kteří	 si	 oblíbili	
stávající	 vycházkový	 okruh	 naučné	 stezky		

vrstevnicí	kopce	Hujáb.
	 Nová	 trasa	 bude	 vycházet	 z	 místního	
náměstí	 a	 v	 celkových	 šesti	 zastaveních	
dovede	výletníky	k	rybníku	Šavlice.	Na	zeleně	
laděných	 tabulích	 se	 tak	 budou	 moci	
návštěvníci	 seznámit	 například	 s	 historií	
chlumčanského	 školství	 či	 skautingu.	
Zajímavá	bude	jistě	i	historie	osady	Na	Závisti,	
nebo	 podrobně	 popsaný	 vývoj	 železniční	
zastávky	a	přilehlých	podnikových	vleček.	
	 Přehledné	texty	budou	doplněny	množstvím	
dobových	fotografií.

Stanislav Dvořák, radní obce

HRADČANY
Setkání rodáků a přátel 
na Hradčanech
	 Konečně	 se	 po	 dvouletém	 odkladu	 mohlo	 konat	 I.	 Setkání	
rodáků	 a	 přátel	 Hradčan.	 11.	 června	 se	 během	 dne	 na	 akci	
vystřídalo	200	účastníků,	z	toho	110	rodáků	z	Hradčan.	
	 Na	 10.30	 hod.	 připravili	 hasiči	 pro	 účastníky	 prohlídku	
hasičské	 zbrojnice.	 Vystavili	 své	 hasičské	 stříkačky,	 včetně	
nejstarší,	 kterou	 mohli	 shlédnout	 občané	 v	 Chlumčanech	
při	oslavách	130.	výročí	založení	hasičského	sboru.	
	 Ve	 12.00	 hod.	 u	 místní	 kapličky	 pozdravil	 přítomné	 pan	
farář	 Peter	 Hermanovský	 z	 farnosti	 Dolní	 Lukavice.	 Po	 jeho	
„Pozdraveni	 rodákům“	 zazpívaly	 místní	 děti	 za	 hudebního	
doprovodu	 manželů	 Sedláčkových.	 Při	 písničce	 „Hradčany,	
Hradčany	vesničko	na	vršku“	se	hodně	přihlížejících	dojalo.
	 Slavnostní	 zahájení	 proběhlo	 na	 hřišti	 u	 lesa	 ve	 13.00	 hod.	
Přítomné	přivítala	 starostka	obce	Vladimíra	Štejrová.	Zahráli	
manželé	 Sedláčkovi	 z	 Hradčan,	 duo	 Peroutka	 na	 harmoniku	
a	 housle.	 Zpestřením	 programu	 bylo	 předvedení	 ukázky	
ve	 dřevorubeckém	 sportu	 pro	 opravdové	 chlapy	 ve	 STIHL	
Timbersportu,	kde	rozhoduje	síla	a	přesnost.	V	rámci	tréninku	
předvedl	 ukázku	 v	 tomto	 sportu	 pan	 Martin	 Kalina,	 který	
trvale	bydlí	na	Hradčanech.	Martin	zapojil	účastníky	setkání	
do	soutěží	a	všichni	se	bavili.

	 Setkání	 rodáků	 a	 přátel	 je	 vždy	 o	 vzpomínání	 na	 doby	
minulé	a	připomenutí	si	krásných	chvilek	a	událostí,	prožitých	
společně	 na	 Hradčanech.	 Tak	 tomu	 bylo	 i	 ten	 den.	 Někteří	
rodáci	 se	 neviděli	 i	 desítky	 let	 a	 pak	 setkání	 byla	 dojemná.	
Měli	si	co	říci.	Ještě	v	18.00	hod.	bylo	na	hřišti	plno.	Nikomu	se	
nechtělo	domů.	Poslední	účastníci	se	při	hudbě	Jana	Šimůnka	
rozcházeli	po	23.00	hodině,	všichni	v	dobré	náladě.	Dle	ohlasů	
se	1.	Setkání	rodáků	a	přátel	Hradčan	vydařilo	a	všichni	jsme	
prožili	příjemný	den.	Každý	rodák	dostal	na	památku	magnetku	
s	vyobrazením	kapličky	na	Hradčanech,	pamětní	list	a	noviny,	
vydané	k	tomuto	setkání,	aby	bylo	na	co	vzpomínat.
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	 Za	 sebe,	 rodáky	 a	 přátele	 Hradčan	 děkuji	 obci	
Chlumčany.	Paní	starostce	Vladimíře	Štejrové	a	radě	obce,	

že	 před	 2	 lety	 odsouhlasili	 podporu	 této	 akce	 jak	 finanční,	
tak	 materiální.	 Děkuji	 místostarostovi	 panu	 Stanislavu	
Duškovi,	 který	 technicky	 zabezpečil	 celou	 akci	 a	 fyzicky	
pomohl	při	stavění	stanů	a	setů	a	při	jejich	odklízení	v	neděli	
po	akci.	Děkuji	sponzorům	z	řad	místních	podnikatelů.	Děkuji	
starostovi	SDH	Hradčany	Jiřímu	Hodanovi,	který	organizoval	
akce	související	s	otevřenou	hasičárnou	a	všem	těm	hasičům,	
kteří	pomohli	při	přípravě	na	akci	 v	pátek	a	uklízení	po	akci	
v	neděli.
	 Mým	přáním	 je,	aby	se	2.	Setkání	rodáků	a	přátel	Hradčan	
konalo	 dříve	 než	 za	 234	 let	 od	 založení	 osady	 Hradčany.	
Za	6	 let	budu	Hradčany	slavit	240	 let	vzniku,	 tak	proč	se	opět	
na	Hradčanech	nepotkat.

Marie Krsová

Hasiči Hradčany
	 Vážení	čtenáři	a	příznivci	hasičů	na	Hradčanech,
chtěl	 bych	 Vás	 touto	 cestou	 seznámit	 s	 činností	 našeho	
sboru.	 Na	 konci	 dubna	 jsme	 mohli	 opět	 pořádat	 tradiční	
Májové	prase.	Na	této	náročné	akci	se	sešlo	cca	60	osob,	které	
sprovodily	ze	světa	krásně	opečeného	a	chutného	čuníka.	Všem	
chutnalo	a	 jak	by	ne,	když	 jim	u	toho	hrála	 i	živá	hudba.	Pak	
dne	 14.5.2022	 následoval	 zájezd	 do	 Lázní	 Kynžvart,	 Bečova	
a	Mar.	Lázní.	Zájezdu,	který	připravila	M.	Krsová	se	zúčastnilo	
42	 účastníků,	 kteří	 byli	 spokojeni.	 Dobře	 se	 najedli	 a	 něco	
zajímavého	 viděli.	 Dne	 28.5.2022	 od	 13.00	 hodin	 následovalo	
nějaké	 to	hubnutí,	 v	podobě	hasičské	okrskové	 soutěže,	která	
se	 konala	 v	 Chlumčanech,	 tradiční	 rivalové	 po	 sportovní	
stránce.	 Zde	 se	 nám	 dařilo.	 V	 kategorii	 muži	 jsme	 s	 velkou	
převahou	 zvítězili	 a	 nechali	 za	 sebou	 druhý	 Chotěšov	 a	 třetí	
právě	 domácí	 Chlumčany.	 V	 kategorii	 ženy	 jsme	 získali	
rovněž	první	místo,	na	druhém	skončily	ženy	Chotěšova.	Více	
družstev	 žen	 nestartovalo,	 což	 je	 smutné	 a	 škoda.	 Večer	 pak	
zahrála	 kapela	 Turbo	 revival.	 Zde	 musím	 trošku	 zvednout	
prst,	 neboť	 této	 zábavy	 se	 zúčastnilo	málo,	 ale	 opravdu	málo	
Hradčanských.	Dne	11.6.2022	 se	na	Hradčanech	konalo	velké	
setkání	 rodáků.	Náš	 sbor	pomáhal	 s	přípravami.	V	 tento	den	
jsme	vystavily	techniku,	vystavili	dobové	fotografie	a	umožnili	
zájemcům	 prohlídku	 prostor	 hasičárny	 a	 zbrojnice.	 Při	 této	
akci	jsme	vystavili	naši	starou	koňskou	stříkačku.	Tuto	jsme	po	
domluvě	s	hasiči	Chlumčan	vystavovali	ještě	následující	víkend	
18.6.2022	na	jejich	oslavách.	Akce	rodáci	proběhla	bez	problémů	
a	myslím	si,	že	jsme	jako	sbor	obstáli.	Následuje	čas	dovolených	

Ukázka staré stříkačky

Účastníci turnaje PÉTANQUE

Nelítostný boj v Pétanque

a	všichni	jsme	se	rozjeli	do	všech	koutů	světa,	a	nepoznaných	
končin	 Česka.	 Na	 začátku	 srpna,	 dne	 6.8.2022	 jsme	 již	
podruhé	uspořádali	 turnaj	v	pétanque	v	blízkých	Dobřanech.	
Zde	se	sešlo	30	sportovců.	Nelítostný	boj	pak	stanovil	pořadí:	
na	1.	místě	manželé	Benešovi,	na	2.	místě	manželé	Duchkovi	
a	na	3.	místě	manželé	Macnerovi.	Byl	to	krásný	zážitek,	který	se	
pak	ještě	potvrdil	u	dobrého	jídla	a	pití	v	Modré	hvězdě.	Návrat	
se	konal	až	ve	večerních	hodinách.	Před	námi	je	jedna	z	větších	
akcí	pro	děti,	a	 to	Strašidelný	 les,	který	se	koná	dne	10.9.2022	
na	Hradčanech.	Tímto	jste	všichni	srdečně	zváni.	
	 Naše	JSDH	se	pravidelně	schází	 jednou	až	dvakrát	v	měsíci,	
kdy	opravuje	a	udržuje	techniku.	Dále	se	podílí	na	všech	akcích	
pořádaných	 naším	 sborem.	 Nesmím	 zapomenout	 na	 různá	
školení	a	popřípadě	i	výjezdy,	kterých	se	rovněž	zúčastňujeme.	
Výjezdů	není	mnoho,	 ale	 doposud	 jsme	 vždy	 vyjeli	 na	místo.	
Touto	cestou	bych	chtěl	všem	poděkovat	za	práci,	kterou	JSDH	
a	ostatní	hasiči	našeho	sboru	odvádí.	
	 S	pozdravem

Jiří Hodan v. r. 
starosta SDH Hradčany

Co se vařilo, peklo a jedlo na Hradčanech
Část čtvrtá – brambory a sladké
	 Brambory	se	dobývaly	zpravidla	koncem	září	nebo	začátkem	
října,	 to	 záviselo	 vždy	 na	 počasí	 v	 daném	 roce.	 Zpočátku	 se	
dobývaly	 motykou,	 což	 bylo	 zdlouhavé	 a	 pracné.	 Později	 se	
brambory	vyorávaly	tzv.	čertem.	Jednalo	se	o	kolo	s	vidličkami,	
které	brambory	odhazovaly	na	stranu.	Jako	kluk	jsem	pomáhal	
sbírat,	ale	to	 jinak	bývala	ženská	práce.	Pěstovaly	se	většinou	
dva	druhy	brambor	 –	 jedlé	 a	 lihovarní	 (vozily	 se	 a	prodávaly	
do	 přeštického	 lihovaru.	 Lihovarní	 brambory	 byly	 poznat	
z	chuti	–	obsahovaly	více	škrobu	a	byly	moučné.	
	 Na	hospodářství	byl	život	bez	základní	potraviny	-	brambor		
-	nemožný.	Jednak	se	z	nich	vařilo	všechno	možné,	od	placek,	
kaše,	polévek,	šlejšků	a	byly	obživou	každého,	byly	třeba	také	
pro	dobytek.	Krmila	se	jimi	prasata,	drůbež	a	brambory	se	také	
přidávaly	do	šrotu.	Na	podzim	se	dělaly	ohýnky	a	brambory	se	
pekly	v	popelu.	
	 O	 recepty	 z	 brambor	 se	 s	 námi	 podělili	 hradčanští	 rodáci.	
Paní	Marie	Šedivcová,	rozená	Alblová	z	čp.	60	poskytla	recept	
na	 Rozmíchánky	 s	 oukropem,	 které	 vaří	 dodnes.	 Brambory	
se	 uvařily	 se	 solí	 a	 kmínem.	 Voda	 se	 slila	 do	 jiného	 hrnce.	
Na	 sádle	 se	 osmažila	 cibulka.	 Polovina	 cibulky	 se	 přidala	
do	 rozšťouchaných	 brambor	 a	 druhá	 polovina	 cibulky	 se	
přidala	 do	 slité	 vody	 z	 brambor.	 Uprostřed	 stolu	 stál	 hrnec	
s	 oukropem.	 Každý	 si	 nandal	 lžíci	 rozmíchánků	 a	 to	 se	
namáčelo	do	hrnce	s	oukropem.	Také	se	často	 jedla	 lepenice.	
Připravovala	se	z	brambor,	soli,	kmínu.	Přidalo	se	kysané	zelí,	
vše	 se	 promíchalo	 dohromady,	 na	 závěr	 se	 lepenice	 omastila	
osmaženou	cibulkou	na	sádle.
	 Švestky	 dozrávají	 od	 července	 do	 září,	 záleží	 na	 počasí	
a	 na	 odrůdě.	 Nejen	 jimi	 plnila	 paní	 Anežka	 Vakešová		
(1913-1997)	 z	Hradčan	 čp.	 62	buchty,	 kterým	 se	 ve	 vsi	 	 říkalo	
cihly.	V	pekáči	byly	totiž	jen	4	kusy.	Kluci	Hokynářojc	se	po	nich	

mohli	utlouct.	Paní	Vakešová	je	pekla	často	a	kromě	zmíněných	
švestek	 je	 také	 plnila	 klasicky	 mákem,	 povidly	 a	 tvarohem	
a	na	závěr	je	pocukrovala.	Všem	se	jen	sliny	sbíhaly	a	hned	se	
po	nich	zaprášilo.
	 Ke	konci	 léta	či	podzimu	patří	mák.	Když	 se	v	 říjnu	 slavilo	
posvícení,	nesměly	chybět	koláče,	samozřejmě	také	s	mákem.	
Mákem	 se	 sypaly	 bramborové	 šišky	 a	 také	 se	 z	 nich	 pekl	
makovec.	 Ten	 se	 pekl	 také	 u	 Alblů	 na	 Hradčanech	 v	 čp.	 60.	
Potřebujete	150	g	cukru,	150	g	polohrubé	mouky,	100	g	mletého	
máku,	 50g	 tuku,	 jedno	 vejce,	 půl	 prášku	 do	 pečiva	 a	 vše	 se	
zadělá	mlékem.	Anna	Alblová	ho	svému	synovi	Josefovi	posílala	
na	 vojnu	 do	 Bohnic	 u	 Prahy,	 kde	 sloužil	 v	 modré	 uniformě	
u	 letectva.	 Psal	 se	 přibližně	 rok	 1960.	 Když	 jel	 na	 propustku	
domů,	ostatní	vojáci	mu	vždy	říkali:	„Bez	makovce	se	nevracej!“		
Na	hradčanském	makovci	si	pochutnávala	celá	kasárna.	Recept	
poskytla	paní	Marie	Šedivcová	z	Chlumčan.
	 A	 na	 závěr	 mám	 pro	 vás,	 milí	 čtenáři,	 legrační	 příběh.	
František	 Albl	 (1942-2019)	 rodák	 z	 Hradčan	 čp.	 60	 si	 jednou	
vzpomněl,	že	by	chtěl	od	maminky	recept	na	vánoční	cukroví.	
V	 té	 době	 již	 na	Hradčanech	 nežil	 a	 byl	 ženatý	 v	 Čakovicích	
u	 Prahy.	 V	 dopise	maminku	 požádal,	 aby	mu	 poslala	 recept	
na	 „Zlodějky“.	 Doma	 se	 tomu	 všichni	 moc	 smáli,	 protože	 se	
cukroví,	 o	 které	 žádal,	 jmenovalo	 „Podvodnice“.	 Zadělávalo	
se	totiž	pod	vodou.	Z	20	dkg	hladké	mouky,	15	dkg	tuku,	1	dkg	
kvasnic,	3	lžic	teplého	mléka	a	trochu	soli	se	zadělalo	těsto,	které	
se	 propracovalo,	 nechalo	 kynout	 2	hodiny	pod	 vodou.	 Pak	 se	
osušilo,	vyválelo,	vykrájely	se	různé	tvary,	které	se	po	upečení	
obalovaly	v	cukru.	Třeba	bude	chutnat	i	vám.

Mgr. Eva Horová

Ukázka výzbroje a výstroje SDH Hradčany 1.

28.5.2022 Chlumčany
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Příměstský sportovní tábor
	 Od	11.7.	do	15.7.	Florbal	Chlumčany	uspořádal	opět	po	roce	
sportovní	příměstský	 tábor	 v	 areálu	ZŠ	Chlumčany.	V	 táboře	
zaměřeném	na	 týmovost	a	 spolupráci	napříč	všemi	věkovými	
kategoriemi	s	nenásilným	důrazem	na	koordinační	a	motorický	
rozvoj	dětí	 se	děti	bavily	 sportem,	nejen	florbalem	a	našel	 se	
i	prostor	na	společenské	hry.
	 V	 průběhu	 tábora	 si	 děti	 vyzkoušely	 většinu	 tradičních	
kolektivních	 sportů	 –	 florbal,	 basketbal,	 fotbal,	 softbal	
a	 vybíjenou.	 Z	 individuálních	 sportů	 jsme	 např.	 měli	
na	 programu	 atletickou	 olympiádu,	 překážkový	 běh,	 střelbu	
a	jezdectví.
	 Opět	musím	poděkovat	za	spolupráci	vedení	a	zaměstnancům	
ZŠ	 Chlumčany,	 spolupráce	 s	 nimi	 probíhala	 bez	 nejmenších	
komplikací.
	 Poděkovat	 musím	 i	 panu	 Šmatovi	 za	 umožnění	 přístupu	
na	střelnici	a	paní	Vorlové,	díky	které	si	děti	vyzkoušely	jízdu	
na	koních.
	 Za	 program	 a	 bezproblémový	 průběh	 tábora	 měli	
zodpovědnost	 trenéři	 a	 instruktoři	 kterými	 byli	 pánové	
Jiří	 Zahálka,	 Josef	 Potočník	 ml.,	 Tomáš	 Procházka	 a	 Petr	
Procházka	ml.
	 Týden	plný	zábavy,	 sportu	a	 legrace	 je	za	námi.	Před	námi	
je	 florbalová	 sezona	 2022/2023,	 v	 které	 se	 budeme	 účastnit	
florbalových	soutěží	v	několika	věkových	kategoriích.	Pravidelné	
florbalové	tréninky	začínají	v	tělocvičně	ZŠ	Chlumčany	od	září.

Za Florbal Chlumčany
Petr Procházka st.

Střelnice Klubu biatlonu 
Chlumčany v novém kabátě
	 Během	prázdnin	se	na	střelnici	udála	velká	změna	-	starou,	
rozpraskanou,	propadající	se	podlahu	nahradila	podlaha	nová.	
Dírami	 ve	 staré	 se	 vesele	 proháněly	 myši,	 a	 pokud	 někomu	
něco	upadlo,	tak	se	nezřídka	stávalo,	že	se	s	tím	mohl	nadobro	
rozloučit.	 Naproti	 tomu	 novou	 podlahu	 z	 leštěného	 betonu,	
bychom	mohli	 i	vytírat.	Využili	 jsme	příležitosti	a	vyklizenou	
střelnici	jsme	nechali	také	vymalovat.	Nic	z	toho	by	se	nestalo	
bez	finanční	podpory	obce	Chlumčany,	pomoci	členů	našeho	
klubu,	firmy	O&Z	Trading,	s.r.o.,	která	vše	všechny	práce	odvedla	
naprosto	profesionálně	a	v	rekordním	čase	navzdory	obtížnému	
přístupu	 vzhledem	 k	 umístění	 střelnice.	 V	 neposlední	 řadě	
patří	dík	i	firmě	Falout,	který	si	na	vymalování	střelnici	udělat	
čas	 v	podstatě	 ze	dne	na	den,	 a	 tak	 si	 návštěvníci	mohli	 užít	
náš	Den	otevřených	dveří	na	střelnici	v	novém	kabátě.	Na	závěr	
si	 dovolím	 ještě	 jednou	 poděkovat	 všem,	 kteří	 se	 podíleli	
na	úspěšné	realizaci	opravy.

Pro	více	fotek	můžete	navštívit	naše	stránky	
www.kbchlumcany.cz

K. Synková

SPORTOVNÍ A SPOLKOVÁ RUBRIKA Den otevřených dveří 
na střelnici 2022
	 Ani	letošní	rok	jsme	nepřerušili	tradici	v	pořádání	oblíbeného	
Dne	 otevřených	 dveří	 na	 střelnici.	 Termín	 toho	 letošního	
připadl	na	 sobotu	20.8..	Celý	 týden	před	akcí	 jsme	s	obavami	
sledovali	nepříznivou	předpověď	počasí,	doufali	v	její	vylepšení,	
které	 bohužel	 nepřišlo	 a	 předpověď	 se	 pro	 jednou	 vyplnila.	
Za	vytrvalého	deště	 jsme	ráno	začali	 s	přípravami	a	 říkali	 si,	
kolik	 asi	 přijde	 v	 takovém	 počasí	 návštěvníků.	 Nakonec	 nás	
zájem	 překvapil,	 a	 všichni	 střelečtí	 instruktoři	 byli	 po	 celou	
dobu	konání	akce	vytížení	a	někdy	museli	návštěvníci	dokonce	
i	čekat	až	na	ně	přijde	řada.
	 K	 vidění	 byla	 široká	 škála	 zbraní,	 mezi	 kterými	 stojí	
za	 zmínku	 pistole	 Desert	 Eagle	 v	 ráži	 .50	 AE,	 několik	 pušek	
AR-15	včetně	tlumičů	hluku,	novinky	od	firmy	Kummer,	s.r.o.	
pistole	KMR	L-02	Umbra	či	samonabíjecí	verze	kulometů	UK		59	
a	ZB	vz.	26.	Rádi	bychom	poděkovali	firmám	Alfatactical,	Cairo,	
CB	Servis	a	Leiko	za	zapůjčení	zbraní,	pořadatelům	za	pomoc	
při	organizaci	a	návštěvníkům	za	jejich	účast.	Příští	rok	srpnu	
se	těšíme	na	viděnou.
	 Pro	více	fotek	můžete	navštívit	naše	stránky	
www.kbchlumcany.cz

K. Synková

Myslivecký den v Chlumčanech
	 Chlumčanští	 Myslivci	 uspořádali	 25.	 června	 k	 měsíci	
myslivosti	již	tradiční	„Den	myslivosti“	s	dětským	odpolednem.	
Dětské	odpoledne	probíhalo	 jako	obvykle	 startem	z	myslivny	
v	15	hodin.	Pro	dětské	účastníky	byla	připravena	stezka	se	šesti	
stanovišti,	 na	 kterých	 děti	musely	 splnit	 různé	 úkoly,	 za	 něž	
dostaly	 body.	 	 Účastníci	 museli	 projít	 trasu	 dlouhou	 zhruba	
jeden	 kilometr,	 která	 vedla	 v	 nebližším	 okolí	 a	 přes	 střelnici	
a	 vrch,	 a	 byla	 ukončena	 opět	 na	 myslivně.	 Na	 stanovištích	
mohli	prokázat	své	dovednosti	jednak	v	soutěžích	zručnosti,	ale	
i	vědomostí	o	přírodě	a	paměti.	Mezi	soutěžními	disciplínami	
byly	 například	 hod	 míčkem,	 střelba	 na	 ze	 vzduchovky,	
poznávání	dřevin	a	další.	Výsledky	se	zapisovaly	na	kartičky.	
Soutěže	se	zúčastnilo	přes	50	dětí	od	tří	do	patnácti	let.	Soutěžící	
byli	 rozděleni	do	 tří	kategorií	podle	věku	a	na	kluky	a	holky.		
Opět	 se	 ukázalo,	 že	 pro	 splnění	 různých	 disciplín	 nezáleží	
až	 tak	na	věku,	 jako	spíše	na	zručnosti	a	přemýšlení.	Někteří	
účastníci	 z	 mladších	 kategorií	 dosáhli	 více	 bodů	 než	 jejich	
starší	 kolegové.	 Celá	 trasa	 byla	 značena	 fábory.	 Ti	 nejmenší	
ji	 absolvovali	 i	 s	 rodiči.	 V	 cíli	 čekalo	 na	 všechny	 soutěžící	
občerstvení	v	podobě	pití	a	párku	v	rohlíku.
	 Než	se	zpracovaly	výsledky	a	došlo	k	vyhlášení	vítězů,	přijela	
kapela	Asfalt,	která	všem	účastníkům	zahrála	vesele	do	rytmu	
a	vítězům	slavnostní	tuž.	Při	vyhlášení	výsledků	byly	přítomni	
rodiče	a	prarodiče,	ale	i	první	hosté,	kteří	se	již	těšili	na	večerní	
veselici.	Při	vyhlášení	nejlepších	výkonů	a	ocenění	soutěžících	
byly	rozděleny	hodnotné	ceny	a	diplomy	za	účast.	Výkony	všech	
soutěžících	 byly	 odměněny	 vydatným	 potleskem	 přítomných	
návštěvníků	mysliveckého	dne.
	 Poté	 pokračoval	 Myslivecký	 den	 taneční	 zábavou.	 K	 tanci	
a	 poslechu	 zahrála	 kapela	 Asfalt.	 Výborná	 nálada	 a	 skvělé	
počasí	vydrželo	až	do	pozdních	nočních	hodin.	Po	celou	dobu	

mysliveckého	 dne	 bylo	 zajištěno	 občerstvení	 pro	 všechny	
návštěvníky.
	 Na	 závěr	 bychom,	 jako	 myslivci,	 chtěli	 poděkovat	 všem	
za	návštěvu,	za	dobrovolné	vstupné	a	dětem	za	účast	i	za	jejich	
výkony.

Za MS Chlumčany jednatel 
Ing. Petr Brandl

MS den- děti

Myslivecký den

MS den- prohlídka cenMS den- kapela AsfaltMS den- vyhlášení cen
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Dětský myslivecký tábor se zaměřením na ochranu přírody
	 V	 letních	 měsících	 proběhl	 opět	 dětský	 tábor	 pořádaný	
místním	 Mysliveckým	 spolkem	 Obora	 Chlumčany.	 Jak	 se	
dá	 tušit,	 zaměření	 tábora	 bylo	 již	 předem	 dáno,	 poznávání	
a	 ochrana	 přírody,	 zvěře	 a	 péče	 o	 ní	 a	 prohlubování	 lesních	
dovedností.	 Ochranná	 covidová	 opatření	 nám	 zmizela,	 což	
bylo	poznat	na	zájmu.	Kapacita	 tábora	byla	naplněna	 již	delší	
dobu	 před	 zahájením	 tábora.	 Tábor	 byl	 opět	 připraven	 jako	
příměstský	 s	 plánovaným	 přespáním	 dvou	 nocí	 ve	 stanech	
s	podsadou.	Tábor	se	konal	na	začátku	srpna.	
	 Na	tábor	bylo	přihlášeno	22	dětí.	Oproti	loňsku	jsme	navýšili	
kapacitu	 o	 10	%.	Tábora	 se	 zúčastnili	 děti	 nejen	 z	Chlumčan	
Dobřan	 a	 okolí,	 ale	 měli	 jsme	 táborníky	 i	 ze	 středních	
Čech.	 Přihlášení	 probíhalo	 jako	 obvykle	 elektronicky,	
prostřednictvím	webových	stránek.	Sraz	byl	na	myslivně	vždy	
od	7	do	8	hodin	ráno	a	rodiče	si	pro	své	ratolesti	přijeli	kolem	páté	
hodiny	odpolední.	Program	byl	přizpůsoben	tak,	aby	účastníci	
měli	 po	 celou	 dobu	 pobytu	 vše	 potřebné,	 pro	 zpestření	 bylo	
připraveno	 mnoho	 soutěží,	 zajímavých	 přednášek	 a	 i	 výlety	
do	okolí.
	 V	 pondělí	 bylo	 seznamování,	 formou	 soutěží	 a	 rozdělení	
do	týmů.	Každý	tým	si	zvolil	jméno	a	prvním	úkolem	bylo	vytvořit	
si	vlastní	totem,	který	odpovídal	zvolenému	jménu.	Táborníci	se	
rozdělili	na	Dančata,	Divočáci,	Jezevci	a	Koroptvičky.	Po	celou	
dobu	 tábora	 probíhaly	 soutěže	 a	 kvízy,	 hodnocení	 aktivity,	
zručnosti	 a	 samozřejmě	 i	 úklidu	 a	 neposlušnosti.	 Vše	 se	
bodovalo	a	započítávalo	do	celotáborového	hodnocení.	Pondělí	
uteklo	jako	voda,	a	rodiče	si	své	ratolesti	odvezly	po	17	hodině.	
	 V	 úterý	 dopoledne	 náš	 tábor	 navštívili	 záchranáři	
ze	 záchranné	 stanice	 ze	 Spáleného	 Poříčí.	 Při	 besedě	
o	zvířátkách	si	děti	mohli	prohlédnout	handicapované	dravce,	
nalezené	zajíčky	a	dokonce	se	mohly	pomazlit	i	s	hadem,	který	
byl	nalezen	při	vývozu	popelnic.	Děti	byly	nadšené	a	had	se	stal	
jejich	 kamarádem.	 Odpoledne	 přijeli	 kynologové	 a	 předvedli	
výcvik	 loveckých	 psů.	 V	 podvečer	 dostali	 všichni	 úkol	
namalovat	zvíře,	které	se	jim	nejvíce	líbilo.	Proběhla	příprava	
večerního	táboráku	a	příprava	na	noční	stezku	odvahy.	Chodilo	

se	po	týmech	a	jedním	z	cílů	této	hry	bylo	i	vzájemně	se	podpořit	
překonat	strach	a	dokončit	úkoly.	Můžeme	říci,	že	všechny	týmy	
úkoly	 splnily.	 Ale	 našli	 se	 jedinci,	 kteří	 noční	 dobrodružství	
skoro	 nezvládli,	 ale	 s	 podporou	 vedoucích	 se	 nakonec	 vše	
podařilo.	 Ve	 středu	 po	 budíčku	 a	 vydatné	 snídani	 probíhalo	
dokončení	 úkolů	 z	 nočního	 pochodu.	 Odpoledne	 následoval	
výlet	 do	 Plzně	 na	 lezeckou	 stěnu,	 kde	 všichni	 otestovali	 své	
lezecké	 dovednosti.	 Fota	 jednotlivých	 lezeckých	 výkonů	
táborníků	 jsou	na	 táborovém	webu	a	 facebooku.	Po	dovádění	
a	hraní	 si	na	horolezce	 jsme	navštívili	myslivecké	a	 rybářské	
muzeum	v	Chocenickém	Újezdu	 v	 opraveném	 špejcharu.	 Zde	
byly	k	vidění	kromě	preparovaných	zvířat	i	druhy	mysliveckých	
zařízení	pro	přikrmování	a	pozorování	zvěře.	Za	zhlédnutí	stála	
i	sbírka	hornin	a	zkamenělin	z	okolí	Újezdu.	Pro	některé	starší	
byla	zajímavá	i	podívaná	na	trámové	konstrukce	stropů	a	krovu	
na	 špejcharu.	 Při	 odchodu	 každý	 dostal	 čestnou	 vstupenku	
a	logem	muzea.	Po	návratu	do	tábora	a	občerstvení	následovalo	
koupání	v	bazénu,	spíše	vodní	hrátky,	kterým	se	nevyhnuli	ani	
vedoucí.	Protože	se	v	táboře	opět	nocovalo,	byl	připraven	malý	
táborák	 a	 večer	 nám	 zpříjemnil	 hrou	 na	 kytaru	 Honza	 Eret	
zvaný	Janek	ze	Starého	Plzence.	 	Po	setmění	následovala	opět	
noční	 hra.	 Jako	 již	 zkušení	 nebojácní	 táborníci	 zvládli	 noční	
dobrodružství	všichni	na	výbornou.	
	 Na	 čtvrteční	 dopoledne	 se	 všichni	 těšili,	 protože	 byla	
naplánovaná	 návštěva	 letecké	 záchranné	 stanice	 na	 letišti	
v	Líních.	Po	snídani	a	ohodnocení	úklidu	ve	stanech	se	vyrazilo	
za	záchranáři.	Na	letišti	vládne	přísný	vojenský	režim.	Táborníci	
prodělali	 letecký	 vrtulníkový	 rychlokurz.	 Každý	 si	 prohlédl	
záchranářský	vrtulník	nejen	zvenčí,	ale	mohl	si	osahat	i	řízení.	
Pan	vedoucí	technik	zodpověděl	všechny	zvídavé	dotazy	nejen	
dětí,	 ale	 i	 vedoucích.	 Jediné	 co	 nás	mrzelo,	 že	 jsme	 nemohli	
pořídit	 fotky	 ve	 vrtulníku.	 Protože	 je	 to	 vojenský	 objekt,	 je	
v	celém	areálu	zákaz	fotografování.	Čtvrteční	odpoledne	bylo	
vyplněno	přednáškou	o	sokolnictví	i	s	ukázkou	několika	živých	
dravců.	Po	zchlazení	v	bazénu	si	rodiče	po	dvou	dnech	vyzvedli	
své	potomky.	

MS tábor - kynologie

MS tábor 
- lezecká stěna

MS tábor - slepá bába

MS tábor - u táboráku

MS tábor - jezevci

MS tábor - sokolníci

O-Dance
	 Vážení	a	milí	čtenáři,
léto	 se	 nám	 pomalu	 chýlí	 ke	 konci	 a	 my	 už	 se	 moc	 těšíme,	
až	od	září	opět	začneme	tančit.	Ještě	předtím	bychom	se	s	Vámi	
rádi	podělili	o	radost	z	našeho	letního	vystoupení	na	Benefiční	
akci	Běh	pro	naději	v	Klatovech.	Jsme	moc	rádi,	že	jsme	se	mohli	
zúčastnit	 této	 akce	 pro	 dobrou	 věc	 a	 ještě	 jednou	 děkujeme	
za	pozvání.	Další	naše	letní	vystoupení,	na	které	jsme	se	velmi	
těšili,	 mělo	 být	 tradičně	 na	 Dni	 Chlumčan.	 Bohužel	 jsme	
nemohli	 vystoupit	 kvůli	 nepřízni	 počasí.	 Rádi	 bychom	 Vám	
to	 vynahradili,	 a	 proto	 jsme	 naplánovali	 akci,	 která	 se	 bude	
konat	 24.září	na	 fotbalovém	hřišti.	Kromě	našeho	vystoupení	
máme	 pro	 všechny	 děti	 připravené	 zábavné	 odpoledne	 plné	
soutěží.	Nebudou	chybět	ani	skákací	hrady,	malování	na	obličej,	
pletení	 copánků	 a	 dětská	 diskotéka.	 Podrobné	 informace	
najdete	na	našem	FB	a	na	plakátech.	Na	všechny	se	moc	těšíme.	
Děkujeme	obci	Chlumčany	za	podporu.	Užijte	si	zbytek	letních	
dnů.

O-Dance

	 Páteční,	 poslední	 den	 tábora	 byly	 připraveny	 ukázky	
troubení	 mysliveckých	 trubačů	 z	 Rokycan.	 Všichni	 si	 mohli	
vyzkoušet	 různé	 druhy	 dechových	 nástroj	 jako	 jsou	 lesnice,	
borlice,	 ale	 i	 trubky,	 pozounu	 a	 dalších.	 Po	 vyloudění	
různých	zvuků	a	pazvuků	 jsme	si	poslechli	 i	 líbeznou	hudbu	
od	 profesionálních	 trubačů.	 	 Po	 obědě	 byla	 na	 programu	
poslední	soutěž	a	to	ve	střílení	ze	vzduchovky	na	terč.	Protože	
se	 náš	 myslivecký	 tábor	 chýlil	 ke	 konci,	 celé	 odpoledne	
jednotlivé	 týmy	 dokončovali	 úkoly	 a	 dopilovávali	 a	 zdobili	
své	 totemy.	 Následovalo	 vyhodnocení	 jednotlivých	 soutěží	
a	celotáborových	her.	Probíhalo	poslední	bodování	a	počítání.
	 Na	 zakončení	 tábora	 bylo	 připraveno	 rožněné	 prasátko	
a	 občerstvení	 pro	 všechny	 účastníky	 tábora	 a	 pro	 rodiče.	
Očekávaný	 příjezd	 rodičů	 byl	 naplánován	 na	 17	 hodinu.	
Následovalo	vyhodnocení	táborových	soutěží,	vyhlášení	vítězů	
a	rozdá	ní	cen.	Ocenění	se	dostalo	všem	táborníkům.	Ocenění	
se	 ale	 dostalo	 i	 nám	 vedoucím	 a	 to	 v	 podobě	 radosti	 dětí,	
pochvalného	uznání	od	rodičů	a	pocitu,	že	jsme	strávili	veselý	
týden	s	úžasnými	dětmi.

	 Závěrem	se	sluší	poděkovat	všem,	kdo	se	podíleli	nejen	
na	 táboře	 samotném,	 ale	 i	 na	 jeho	 přípravě	 a	 podpoře.	
Poděkovat	se	sluší	 i	 rodičům,	kteří	nám	své	ratolesti	 svěřili	a	
věřili	 nám,	 že	 o	 ně	 bude	 po	 všech	 stránkách	 postaráno	 a	 že	
je	navrátíme	v	pořádku	zocelené	a	plné	nových	a	 zajímavých	
poznatků.	 Nemohu	 vyjmenovat	 všechny,	 kdo	 pomohli	 a	
organizací	 tábora,	 ale	 velký	 dík	 si	 zaslouží	 i	 paní	 kuchařky	
z	 jídelny	 z	 velkoskladu	 z	 PENNY,	 které	 nám	 celý	 týden	
připravovali	 jídlo,	 stejně	 jako	 v	minulých	 letech.	 Poděkování	
patří	i	obci	Chlumčany	a	chlumčanským	hasičům,	za	půjčení	
transportéru	na	 výlety.	Na	úplný	 konec	 chci	 poděkovat	 všem	
dětem:	„Byly	jste	úžasní“.		
	 Veškeré	informace	o	táboře,	mysliveckém	kroužku	a	mnoho	
dalšího	 se	 zájemci	 dozví	 na	 webových	 stránkách	 kroužku	
https://taboroborachlumcany.wordpress.com/.	
Na	vaši	účast	se	těší	chlumčanští	myslivci.

Za Myslivecký kroužek a tábor při MS Chlumčany,
za kolektiv vedoucích a instruktorů Petr Bláha a Petr Brandl
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Oddíl tenisu
TENISOVÉ AKTUALITY 

	 Po	 oslavě	 do	 práce!!!	 Tímto	 heslem	 se	 řídili	 členové	 TO	
poté,	 co	 oslavili	 v	 polovině	 května	 25	 let	 od	 založení	 oddílu	
(viz	příspěvek	v	minulém	čísle	občasníku).	Jarní	sezóna	začala	
exhibičním	 utkáním	 o	 Pohár	 Chlumčan	 a	 po	 červnovém	
tenisovém	 zájezdu	 do	 Berlína	 následoval	 již	 tradiční	 turnaj	
dětí	ZŠ	a	obvyklá	série	Chlumčany	Cupů	-	nejprve	pro	veterány	
a	v	srpnu	pak	turnaj	ve	čtyřhře.	Skončila	i	dlouhodobá	soutěž	
družstev	Davis	 Cup	 pro	 neregistrované	 tenisty.	O	 zbývajících	
akcích	pozdního	léta	budeme	informovat	příště.

Exhibiční turnaj družstev 4. 6. 2022
	 Úvodní	sportovní	akcí	roku	byl	3.	ročník	exhibičního	turnaje	
2	 smíšených	družstev	o	Pohár Chlumčan.	Akce	 se	 zúčastnilo	
7	hráčů,	kteří	odehráli	9	zápasů	v	singlu	mužů	a	žen,	čtyřhře	
mužů	a	smíšené	čtyřhře	na	jeden	set.	Při	absenci	klatovských	
tenistů	se	tentokrát	ujal	vedení	B-týmu	M.	Veit,	jehož	družstvo	
však	 podlehlo	 A-týmu	 (kapitán	 M.	 Marák)	 poměrem	 3:6.	
Nejlepším	 hráčem	 utkání	 byl	 J.	 Koláček	 se	 ziskem	 2	 bodů	
v	singlu	+	2	bodů	v	deblu.

Zájezd do Berlína na turnaj žen 
German Open 16. - 17. 6. 2022
	 V	polovině	června	se	trojice	tenisových	fanoušků	vydala	na	
zájezd	do	německé	 	metroplole,	kde	se	na	 travnatých	kurtech	
klubu	Rot Weiss Berlín	odehrála	jedna	z	posledních	příprav	žen	
na	Wimbledon.	Karel	Hodinář,	Ivo	Regner	a	Stanislav	Havlíček	
rezervovali	 na	 oficiálním	 webu	 turnaje	 www.bett1open.de	
vstupenky	 na	 centrální	 Stadion Steffi Grafové,	 kde	 sledovali	
ve	výborně	obsazeném	startovním	poli	(účast	5	hráček	z	první	
desítky	 žebříčku	 WTA)	 osmifinálové	 a	 čtvrtfinálové	 zápasy	
v	singlu,	včetně	našich	tenistek	Plíškové	(ve	čtvrtfinále	podlehla	
Gauffové)	 a	 Siniakové	 (vítězka	 deblové	 soutěže).	 Spokojenost	
byla	 též	 s	ubytováním	uprostřed	 zeleně	 v	hotelu	Europaische	
Akademie	Berlin	jen	10	minut	od	kurtů.

Tenisový turnaj dětí ZŠ 18. 6. 2022
	 Do	 24.	 ročníku	 turnaje	 dětí,	 pořádaného	 ve	 spolupráci	 TO	
a	místní	 ZŠ,	 se	 zapojilo	 6	mladých	 tenistů	 ve	 věku	 do	 15	 let,	
kteří	se	utkali	ve	2	obvyklých	kategoriích.	Mezi	děvčaty	získala	
premiérovou	 výhru	 Tereza Potočníková	 před	 Kateřinou	
Kurekovou	a	Denisou	Režovou,	mezi	chlapci	nenašel	přemožitele	
ani	 její	 bratr	Martin Potočník,	 který	 odsunul	 na	 další	 pozice	
Václava	Kureka	a	Lukáše	Fedora.	

Tenisový turnaj Chlumčany Cup veteránů 16. 7. 2022
	 Veteráni	 -	 neregistrovaní	 tenisté	 nad	 50	 let	 se	 letos	
poprvé	 kromě	 obvyklé	 singlové	 soutěže	 (celkem	 7	 tenistů	
ve	2	kategoriích	podle	věku)	 zúčastnili	 též	 turnaje	ve	čtyřhře	
(4	 dvojice).	 V	 singlovém	 klání	 byl	 mezi	 mladšími	 veterány	
(3	hráči)	dramatický	zejména	finálový	boj,	v	němž	Petr Pivoňka 
po	 slabším	úvodu	nakonec	udolal	 domácího	Michala	Maráka	
po	 výsledku	 6:4.	 Mezi	 staršími	 veterány	 (4	 hráči	 nad	 59	 let)	
byl	 suverénní	 Stanislav Havlíček	 a	 spokojen	 byl	 i	 nováček	
na	 turnaji	 Luboš	 Kobera	 z	 Klatov,	 který	 odsunul	 nejstaršího	
účastníka	 Jiřího	 Vaněčka	 (65	 let)	 na	 3.	 místo.	 Mezi	 deblisty	
zůstal	bez	porážky	pár	Havlíček, Švátora,	 jejichž	finálový	boj	
proti	Pivoňkovi	s	Marákem	s	výsledkem	6:3	byl	ozdobou	turnaje.

Děvčata a chlapci na turnaji dětí ZŠ 18.6.2022

Účastníci exhibice družstev 4.6.2022

Vítězové veteránského deblu S. Havlíček a M. Švátora
Kar. Plíšková ve čtvrtfinále 

berlínského turnaje
Berlín - návštěvníci z Chlumčan 

na zájezdu v Berlíně

Chlumčany Cup mladších 
veteránů ovládl Petr Pivoňka

Mezi staršími veterány 
dominoval Stanislav Havlíček

SDH Chlumčany 
Hasičská okrsková soutěž 
	 ÚK	příležitosti	130.	výročí	založení	sboru	se	28.5.	na	náměstí	
Bohuslava	Kašpara	konala	okrsková	soutěž.
	 Soutěže	 se	 zúčastnila	 2	 ženská	 družstva	 a	 7	 družstev	
mužských.

Tenisový turnaj Chlumčany Cup ve čtyřhře 6. 8. 2022
	 Tento	 oblíbený	 turnaj	 s	 účastí	 našich	 i	 cizích	 tenistů	
se	uskutečnil	již	poosmé	a	za	ideálního	počasí	po	nočním	dešti	
se	jej	zúčastnilo	6 dvojic.	Mezi	nejlepší	čtyřku	postoupili	všichni	
favorité,	 i	 když	 plzeňští	 obhájci	 a	 čtyřnásobní	 vítězové	 Volín	
s	Wirlandem	až	ze	2.	místa	po	porážce	s	domácí	dvojicí	Marák,	
Kozel,	 která	 odčinila	 loňský	 výpadek	 a	 nakonec	 postoupila	
až	do	finále.	Zde	už	ovšem	nestačila	na	precizní	tenis	J. Koláčka	
s	R. Vacovským,	když	o	výsledku	a	2.	triumfu	v	turnaji	rozhodl	
minimální	počet	chyb	vítězné	dvojice.

Semifinále:
Michal	Marák,	Miloslav	Kozel	 (1.	A)	 -	František	Lösch,	Václav	
Bažant	(2.	B)	6:4,	6:3
Jiří	 Koláček,	 Roman	 Vacovský	 (1.	 B)	 -	 Richard	 Volín,	 Dušan	
Wirland	(2.	A)	6:3,	6:4

Zápas o 3. místo:
Richard	Volín,	Dušan	Wirland	-	František	Lösch,	Václav	Bažant		
6:2,	6:1

Finále:
Jiří	Koláček,	Roman	Vacovský	-	Michal	Marák,	Miloslav	Kozel		
6:3,	7:6

Davis Cup Plzeň-město 2022
	 Do	soutěže	družstev	neregistrovaných	hráčů	pod	názvem	
Davis	 Cup,	 pořádané	 TK	 Škoda	 Plzeň	 pro	 družstva	 z	 Plzně	 a	
okolí,	se	letos	v	období	květen	-	srpen	přihlásilo	rekordních	30	
týmů	rozdělených	dle	výkonnosti	do	4	lig.	Po	tříleté	přestávce	se	
kromě	A-týmu	opět	zúčastnil	také	B-tým	Chlumčan.	

A-tým	 nastoupil	 stejně	 jako	 před	 rokem	 ve	 2. lize	 v	 sestavě	
Roman Vacovský	 (kapitán),	 Michal	 Marák,	 Jiří	 Koláček	 a	
Miloslav	Kozel.	Naši	tenisté	i	přes	několik	velmi	vyrovnaných	
utkání	 s	 nešťastným	výsledkem	nakonec	 dokázali	 s	 bilancí	 3	
výher	a	4	porážek	obsadit	v	tabulce	4.	místo,	které	jim	zajistilo	
účast	v	osmičlenné	2.	lize	i	pro	příští	rok.			

B-tým	 startoval	 jako	 nováček	 soutěže	 v	 šestičlenné	 4. lize.	
Kapitánem	týmu	byl	Michal Veit,	dále	nastoupili	Michal	Šrubař,	
František	Lösch	a	Zbyněk	Vaňous.	Družstvo	především	sbíralo	
potřebné	zkušenosti	a	skončilo	bez	výhry	na	posledním	místě.	

Výsledky A-týmu:
VS	Škoda-sever	-	Chlumčany	A		2:1
Chlumčany	A	-	Real	Tennis	Plzeň		1:2
TK	Nýřany	A	-	Chlumčany	A		3:0
Chlumčany	A	-	VS	Kovo		1:2
Chlumčany A - TK Pohoda Letkov B  3:0
Tatran Třemošná - Chlumčany A  1:2
Baník Líně B - Chlumčany A  1:2

Výsledky B-týmu:
Chlumčany	B	-	TK	Nová	Ves	sever		0:3
TJ	Radčice	-	Chlumčany	B		2:1
Chlumčany	B	-	Sokol	Přeštice		0:3
Rapid-ex	-	Chlumčany	B		3:0
TK	Nýřany	B	-	Chlumčany	B		3:0

Ing. Ivo Regner
předseda tenisového oddílu 

spolku TJ Keramika Chlumčany

	 Soutěžilo	se	v	disciplínách	štafeta	družstev	a	požární	útoky.	
Muži	 se	 umístili	 v	 tomto	 pořadí:	 1.	 místo	 SDH	 Hradčany,	
2.	 místo	 SDH	 Chotěšov	 a	 3.	 místo	 SDH	 Chlumčany.	 Ženy	 se	
umístily	takto:	1.	místo	SDH	Hradčany,	2.	místo	SDH	Chotěšov.

	 O	večerní	zábavu	se	postarala	kapela	Turbo	revival	Plzeň	+	
Darall	rock.

Vítězové deblového turnaje R. Vacovský s J. Koláčkem

Okrsková soutěž 

A-tým Koláček, Marák a Kozel v Davic Cupu družstev

Okrsková soutěž
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Den otevřených dveří pro MŠ 
	 6.6.	nás	navštívily	děti	z	mateřské	školky,	které	se	dozvěděly,	
jak	může	vzniknout	požár,	jak	se	v	případné	situaci	chovat	
a	jak	poté	probíhá	zásah	hasičů	u	vzniklého	ohně,	záplav	či	
jiných	případů.	Společně	jsme	se	s	nimi	podívali	do	prostor	
hasičské	zbrojnice,	kde	si	děti	mohly	vyzkoušet	helmy	a	
stříkání	ze	džberové	stříkačky.

Oslavy 130. výročí založení sboru 
	 18.6.	se	na	náměstí	Bohuslava	Kašpara	uskutečnily	oslavy	
výročí	sboru.
	 V	 dopoledních	 hodinách	 se	 konala	 výroční	 valná	 hromada	
s	oceněním	členů	sboru	a	 jednotky.	Po	valné	hromadě	se	náš	
sbor	 seřadil	 u	hasičské	 zbrojnice	 společně	 s	hosty	 ze	 sborů	 z	
Chotěšova,	 Stodu	 a	 Čejkovic.	 Průvod	 vyrazil	 za	 doprovodu	
kapely	Úhlavanky	a	mažoretek	Koloseum	dance	 team	z	Plzně	
ke	 hřbitovu,	 kde	 byla	 položena	 kytice.	 Cesta	 pokračovala	 ke	
kapli	Panny	Marie	Pomocné,	kde	nás	čekalo	žehnání	a	udílení	
stuh	a	následovala	zpět	na	náměstí,	kde	byla	položena	kytice	
na	pomník	padlých.	Průvod	byl	ukončen	sirénou	a	poslechem	
národní	hymny.
	 Následovala	výstava	hasičských	vozidel	s	historickou	ukázkou	
hasičů	z	Vrčeně,	představení	mažoretek	a	ukázka	útoků	našich	
mladých	hasičů.
	 Během	odpoledne	byli	 pro	děti	 připravené	 soutěže,	 skákací	
hrad,	malování	na	obličej,	naplétání	copánků	i	velice	úspěšná	
pěnová	párty.
	 K	 tanci	 a	 poslechu	nám	během	odpoledních	hodin	 zahrála	
kapela	Úhlavanka,	Kabát	revival	Plzeň	a	večer	kapela	Ponorka	
band.
	 Moc	děkujeme	všem,	co	nám	pomohli	s	organizací	a	přípravou	
a	hladkým	průběhem.

Letní tábor Kamensko
	 17.-24.7.	se	konal	letní	tábor	na	téma	„Asterix	a	Obelix“.
	 Děti	 si	 vyrobily	 své	 týmové	vlajky,	 vařily	 v	 kotlíku	na	ohni	
polévku,	vyráběly	lektvar,	trénovaly	galskou	abecedu	a	doved-
nosti,	hrály	olympijské	hry	a	na	konci	tábora	dobývaly	římskou	
pevnost.
	 V	parných	dnech	jsme	navštívili	řeku,	biotop	v	Blovicích	a	ne-
chyběla	ani	vodní	bitva	v	táboře.	Večery	jsme	trávili	společnými	
hrami	nebo	zpíváním	u	ohně	s	kytarou.	Náročný,	ale	povedený	
týden	jsme	v	pátek	zakončili	táborákem	a	divadelními	scénka-
mi	jednotlivých	týmů,	které	si	děti	během	celého	týdne	připra-
vovaly.	Všichni	jsme	si	tábor	moc	užili	a	těšíme	se	na	příští	rok.

MŠ

Návštěva MŠ

Tábor Kamensko

Oslavy

Pěnová párty

Kamensko

Činnost JSDH 
	 6.7.	-	požár	pole	v	katastru	obce	Dobřany	pod	Vysokou.
	 29.-31.7.	 -	 požární	dozor	 a	dovoz	vody	na	 festivalu	Hrady.cz	
ve	Švihově.
	 31.7.	-	požár	vozidla	v	Chlumčanech	-	technická	závada.
	 19.8.	-	technická	pomoc	-	čerpání	vody	z	garáže	po	přívalovém	
dešti	v	Chlumčanech.

Oslavenci
75.	narozeniny	-	červen	-	Antonín	Jablonický

Děti 
	 Po	úspěšném	zahájení	jarní	sezóny	jsme	se	zúčastnili	se	
třemi	družstvy	5.6.	soutěže	požárního	útoku	v	Letkově.	Mladší	
žáci	„A“	se	ve	velké	konkurenci	umístili	na	druhém	místě	
a	navázali	tak	na	zlatou	medaili	ze	soutěže	v	Žákavé.
	 18.6.	 naši	 žáci	 předvedli	 ukázku	 požárního	 útoku	 a	 útoku	
s	překážkami	CTIF	na	výročí	založení	našeho	sboru.
	 19.6.	 proběhla	 soutěž	 v	 požárním	 útoku	 na	 uzlové	 štafetě	
ve	 Dnešicích.	 I	 přes	 extrémní	 horko	 se	 dařilo	 mladším	
žákům	„A“,	„B“	 i	starším	žákům	v	uzlové	štafetě,	kde	obsadili	
2.,	5.	a	1.	místo.	Bohužel	požární	útoky	se	jim	moc	nevydařily.	
Celkově	byli	tentokrát	naši	nejmladší	žáci	na	6.	místě.
	 Na	konci	školního	roku	jsme	se	s	dětmi	rozloučili	na	odpoledni	
plném	soutěží	za	hasičskou	zbrojnicí.
	 13.7.	 jsme	 navštívili	 stanici	 profesionálních	 hasičů	 v	 Plzni-
Slovanech,	 kde	 se	 dětem	 moc	 líbilo.	 Velký	 dík	 patří	 panu	
Martinu	Štaiglovi,	který	nás	celou	stanicí	provedl.

Požár Vysoká

Požár pole u Vysoké
Okrsková soutěž 

Návštěva hasičů

DětiSoutěž LetkovSoutěž Letkov 
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Victoria Talent Academy 
	 Vážení	spoluobčané,	
léto	 se	 pomalu	 blíží	 ke	 svému	 konci	 a	 přichází	 opět	 podzim	
a	s	ním	i	nová	taneční	sezona.	Ráda	bych	Vás	seznámila	s	naší	
činností	 od	 konce	 května	 2022,	 kdy	 jsem	 napsala	 poslední	
článek.	27.5.2022	jsme	se	zúčastnily	celostátního	finálového	kola	
soutěže	Mia	dance	festival	v	pražské	Lucerně.	Obec	Chlumčany	
reprezentovaly	 tři	 soutěžní	 týmy,	 které	 se	 umístily	 vždy	
na	1.	místě	a	získaly	titul	Mistra	České	republiky	ve	výrazovém	
tanci.	Touto	soutěží	jsme	oficiálně	zakočily	soutěžní	sezonu.	
	 12.6.2022	 proběhlo	 již	 tradiční	 závěrečné	 vystoupení	
Summer	 dance	 academy	 2022	 v	 plzeňské	 hale	 TJ	 Lokomotiva	
na	 kterém	 vystoupilo	 přes	 100	 tanečnic	 od	 nejmenších	 po	 ty	
nejstarší.		Vystoupily	jsme	také	ve	Stodě	na	kvalifikační	soutěži	
Stihl	 Timbersport.	 Taneční	 sezonu	 2021/2022	 jsme	 zakočily	
závěrečnou	party,	která	proběhla	v	salonku	v	Kultuním	domě	
v	Chlumčanech.

	 Přes	letní	prázdniny	jsme	uspořádaly	letní	příměstský	taneční	
camp	pro	děti	z	nesoutěžních	týmů.	Totoho	campu	se	zúčastnilo	
36	dětí	ve	věku	od	5ti	do	13ti	let.	Nezahálely	ani	naše	soutěžní	
týmy,	které	odjely	30.7.2022	na	týdenní	intenzivní	soustředění	
do	Rekreačního	střediska	Blaník.	Celkem	se	účastnilo	46	dětí.
	 V	 současnou	 chvíli	 se	 připravujeme	 na	 novou	 taneční	
a	soutěžní	sezonu.	Zápisy	do	našich	tanečních	týmů	na	sezonu	
2022/2023	 byly	 spuštěny	 již	 15.5.2022.	 Největší	 novinkou	 je	
rozšíření	našich	kurzů	také	na	území	města	Plzně.	V	tuto	chvíli	
je	na	taneční	sezonu	2022/2023	přihlášeno	210	tanečnic.	Od	září	
otevíráme	4	 soutěžní	 týmy	 (	mini	děti,	děti,	 junioři,	dospělí	 )	
a	11	 tanečních	přípravek.	Kapacita	kurzů	pro	oblast	Plzeň-jih	
je	 naplněna	 a	 není	 možné	 se	 přihlašovat,	 přijímáme	 pouze	
náhradníky.	 Pro	 oblast	 Plzeň-město	 	 zbývá	 několik	 volných	
míst	v	kurzech	pro	děti	9	–	12	let,	ostatní	kurzy	jsou	taktéž	plné.	
	 Připravujeme	 se	 také	 na	 taneční	 vystoupení	 na	 plesech,	
na	které	jsme	pozvány	během	října	a	listopadu.	Pokud	situace	
dovolí,	 rády	 bychom	 se	 letos	 zúčastnily	 také	 podzimních	
soutěží.	

Daniela Pfeiferová 
předsedkyně spolku 

Mia festival Praha 2022

Lucerna - Mia festival 2022

Summer dance academy 20221

Summer dance academy 2022

Soustředění Blaník 2022

Školní sportovní klub 
ZŠ Chlumčany a školní sport 
ve školním roce 2021/2022 
	 Náš	ŠSK	má	ve	23.	sezoně	odsportováno.	Po	dvou	sportovně	
hubených	 letech	 jsme	 se	 vrátili	 k	 většině	 sportovních	 akcí	 –	
školních,	okresních	i	celostátních.	Celkově	 jich	bylo	35.	Počet	
zúčastněných	žáků	naší	školy	dosáhl	počtu	157,	tj.	78	procent.
	 Organizačně	 jsme	 uspěli	 v	 pořádání	 okresních	 soutěží	
–	 Přespolní	 běh	 jednotlivců	 a	 družstev	 (7	 škol,	 183	 běžců),	
McDonalds	Cup	v	minikopané	 (7	 škol,	 14	družstev,	 160	hráčů	
a	hráček),	Vybíjená	dívek	1.	stupeň	(5	škol,	70	hráček)	a	Florbal	
pro	 1.	 stupeň	 (8	 škol,	 80	 hráčů	 a	 hráček).	 Organizačně	 jsme	
druhou	nejaktivnější	školou	okresu.	Zúčastnili	jsme	se	dalších	
celostátních	 projektů,	 např.	 T-Mobile	 olympijský	 běh,	 Sazka	
olympijský	víceboj,	Pohár	rozhlasu	v	atletice	atd.

	 Sporty	 –	 atletika,	 lyžování,	 plavání,	 sportovní	 gymnastika,	
tenis	a	stolní	tenis,	lukostřelba,	kopaná,
florbal,	volejbal,	basketbal,	vybíjená,	softbal	atd.

	 Sportovní	úspěchy	ve	školním	roce	2021/2022:

Soutěže	družstev:
1.	místo	OK	ve	volejbalu	dívek
1.	místo	starší	žáci	v	BLMF	po	základní	části
2.	místo	OK	v	přespolním	běhu	–	mladší	žačky
2.	místo	OK	ve	florbalu	–	starší	žačky
2.	místo	OK	ve	vybíjené	žaček	1.	stupně
2.	místo	mladší	žáci	v	BLMF
3.	místa	OK	ve	florbalu	–	starší	žáci	a	mladší	žačky
3.	místo	OK	ve	volejbalu	chlapců
6.	místo	KK	ve	volejbalu	dívek

Jednotlivci:
1.	místo	Adéla	Matoušková	OK	v	přespolním	běhu
1.	 místo	 Tereza	 Kopřivová	 ve	 skoku	 vysokém	 na	 OK	 Poháru	
rozhlasu	v	atletice
2.	místo	Linda	Kopřivová	ve	skoku	vysokém
2.	místo	Adam	Havlíček	ve	skoku	dalekém
3.	místo	Daniela	Rosecká	ve	vrhu	koulí
3.	místa	Adam	Havlíček	a	Antonín	Dvořák	ve	skoku	vysokém

	 Na	 závěr	 letošní	 sportovní	 sezony	 byli	 tradičně	 vyhlášeni	
nejúspěšnější	sportovci:
A.	Havlíček,	A.	Dvořák,	F.	Lösch,	M.	Tirsch,	V.	Muška,	V.	Kurek,	
M.	 Potočník,	 J.	 Císař,	 T.	 Ngo,	 A.	 Matoušková,	 T.	 Kopřivová,	
L.	 	 Kopřivová,	 A.	 Šlehoverová,	 A.	 Vaňková,	 T.	 Potočníková,	
M.	Režová,	D.	Rosecká,	V.	Štaiglová	a	další.

Jiří Zahálka

ZÁKLADNÍ ŠKOLA



Vážení spoluobčané, 
dovolte nám představit Vám naše sdružení a naší vizi pro Chlumčany.

S nápadem, že se v obci pokusíme něco změnit, přišel Petr Procházka, který v naší obci žije od 
narození. Petr si už delší dobu všímal toho, že obci chybí dlouhodobé směřování. V Chlumčanech 
mu chyběla vize na několik let do budoucna. Uvědomil si, že osobní neshody mezi současnými 
zastupiteli vzniku této vize brání. Rozhodl se najít čtrnáct spolukandidátů, kteří mají stejný pohled 
na věc. Tak vzniklo nezávislé sdružení Srdcem pro Chlumčany. 

Chceme, aby zvítězila vize. Chceme, aby se Chlumčany staly obcí, která má správně nasta-
vené dlouhodobé směřování. Následující kroky nám pomohou toho dosáhnout:

• v obci vytvoříme střednědobý a dlouhodobý investiční plán, aby bylo jasné, jaké budou jed-
notlivé investice a jak je budeme financovat

• určíme důležitost investic hned od počátku, aby se nepřeskakovalo z jedné investice do druhé
• nové projekty budeme diskutovat s odborníky, kteří danému oboru rozumí a ví, o čem mluví
• otevřeme dění na obecním úřadu veřejnosti
• budeme vysvětlovat co a proč se v naší obci děje a budeme se s občany bavit a vyslechne-

me si jejich názory

Budeme řešit všechny problémy, se kterými se Chlumčany potýkají. Ty hlavní jsou:

• uděláme maximum pro znovuotevření lékárny
• uzavřeme dlouhodobé smlouvy s lékaři v obci, aby nedošlo k náhlým zrušením praxe
• rozšíříme kapacitu domova seniorů
• zahájíme výstavbu nových bytů jak pro seniory, tak pro rodiny s dětmi
• zlepšíme zapojení obce v sociálních službách
• rozšíříme kapacitu školky opravou původního obecního úřadu
• zlepšíme provázanost mimoškolních aktivit se školou
• vybavíme školu moderními pomůckami
• dokončíme rekonstrukci kulturního domu i sportovního areálu
• vytvoříme fond pro podporu volnočasových spolků
• spojíme náměstí a přilehlou proluku po zdemolované zástavbě s lesíkem Vrch a vytvoříme 

zde klidovou zónu pro odpočinek
• upravíme polní stezky na cyklostezky
• obnovíme obecní techniku a budeme se lépe starat o naši obec
• opravíme silnici do Hradčan

 

V posledních 4 letech pracovali členové našeho sdružení ve vedení obce a významným způsobem 
obec rozvíjeli, ať už realizacemi oprav obecních nemovitostí a komunikací, zahájením opravy 
kulturního domu a otevřením kinosálu, salónku a obecního úřadu, a také podporou kultury, sportu, 
a volnočasového vyžití všech občanů od dětí a mládeže až po seniory. 

Vedením obce je v současnosti realizována řřaaddaa  pprroojjeekkttůů v oblasti výstavby (např. ulice 
Svatopluka Čecha, Na Výsluní, K Rokličkám, dům s pečovatelskou službou, mateřská školka, 
sběrný dvůr, hřiště s umělým povrchem, vestavba výtahů atd.) vv  cceellkkoovvéé  vvýýššii  ccccaa  5500  mmiilliióónnůů  KKčč..  

Vedením obce byl také vypracován SSTTRRAATTEEGGIICCKKÝÝ  PPLLÁÁNN  RROOZZVVOOJJEE  OOBBCCEE, který doposud v obci 
chyběl a zahrnuje veškeré oblasti života v Chlumčanech. Při rozvoji obce pracujeme podle 
strategického plánu rozvoje obce a střednědobého výhledu rozpočtu obce, tyto dokumenty jsou 
volně přístupné na stránkách obce. 

Pro období 2022-2026 jsme připravili volební program, který navrhuje další rozvoj obce. Při tvorbě 
volebního programu jsme se ptali občanů i sami sebe, co by šlo v obci vylepšit nebo změnit a jak 
obec rozvíjet. Díváme se do budoucnosti a snažíme se všem občanům nabízet fungující 
a rozvinutou obec, kde každý může najít místo pro svoji práci, pro svoje zájmy, volný čas i zábavu. 
Chcete-li pokračovat v nastaveném rozvoji obce, přijďte k volbám a dejte nám váš hlas! Váš hlas 

může být ten rozhodující! Děkujeme! 

Sledujte nás na FB @chlumcanyprorozvoj a na www.chlumcanyprorozvoj.cz 

SDRUŽENÍ NEZÁVISLÝCH KANDIDÁTŮ 

PRO ROZVOJ OBCE CHLUMČANY 

CCHHCCEEMMEE  DDOOKKOONNČČIITT,,  CCOO  JJSSMMEE  VVÁÁMM  SSLLÍÍBBIILLII.. 

MMÁÁMMEE  RREEÁÁLLNNÉÉ  CCÍÍLLEE,,  RREEÁÁLLNNÉÉ  PPRROOJJEEKKTTYY,,  RREEÁÁLLNNÉÉ  FFIINNAANNCCOOVVÁÁNNÍÍ..    
PPRRAACCUUJJEEMMEE  PPRROO  OOBBEECC.. 

PPŘŘIIJJĎĎTTEE  KK  VVOOLLBBÁÁMM  2233..  AA  2244..  ZZÁÁŘŘÍÍ  AA  PPOODDPPOOŘŘTTEE  NNÁÁSS!!  

 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Vážení občané, 
 

jsme sdružení nezávislých kandidátů Společně pro dobro Chlumčan. 
 

Naším společným zájmem i cílem je, aby se v obci Chlumčany příjemně žilo, fungovala 
občanská vybavenost a služby pro občany. V rámci rozvoje a fungování obce se budeme 
věnovat nejen zásadním tématům, ale i běžným záležitostem, které byly v minulosti 
opomíjeny. Uvědomujeme si, že o zásadních otázkách fungování a rozvoje obce je potřeba 
s občany více diskutovat a nebát se prosadit společný zájem. 

 

Kandidáti SNK Společně pro dobro Chlumčan: 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

Hlavní body volebního programu: 
 

• prioritně dořešit rozšíření kapacity mateřské školy v prostorách bývalého OÚ 
• pokračovat v rekonstrukci KD - především prostory restaurace a sálu 
• zajistit občanům provoz zdravotnických zařízení, zejména pak lékárny 
• pokračovat v modernizaci sportovního areálu a podpoře všech aktivních sportovců 
• zlepšit bezpečnost v obci (spolupráce s policií ČR, chytré semafory, monitoring) 
• zřízení technických služeb obce – sekání trávy, odklízení sněhu a úklid odpadků 
• podpora spolků a neziskových organizací 
• zlepšit informovanost a dostupnost služeb obecního úřadu občanům 

 

Kompletní volební program najdete na WWW a         - spolecneprodobrochlumcan 
 

„Věříme ve zdravý rozum.“ – volte č.3 

Bohumil Karas 
důchodce, 68 let 
 

 

Lucie Širůčková 
bankovní specialista, 32 let 
 

 

Petr Hampl 
sládek, 42 let 

 

 

Michal Šmat 
údržbář, 50 let 

 

 

Mgr. Adriana Veitová 
učitelka, 50 let 

 

 

Bc. et Bc. Kateřina Synková 
učitelka, 36 let 

 

 

Jiří Šmíd 
elektrikář, 55 let 

 

 

Ing. Josef Mištera 
konstruktér, 62 let

 
 

 

Ing. Vladimír Drexler 
lesník, 63 let

 
 

 

Pavel Veit 
OSVČ, 48 let 

 

 

Ing. Martin Král 
IT specialista, 40 let 
 

 

JUDr. Robert Majer 
Policie ČR, 45 let 

 

 

Mgr. Hana Horká 
OSVČ, 56 let 

 

 

Jiří Šebek 
vrátný, 60 let 

 

 

Ing. Petr Brandl 
úředník ÚSC, 53 let 
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